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Türkiye’nin bir şehri baştan başa dolaşan ilk
bisiklet yolu olan ‘Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Vestel Bisiklet Yolu’, Büyükşehir Beledi-

yesi ve Vestel’in katkılarıyla hayata geçiyor.
Türkiye’de bir ilk olan ve Manisa’nın doğusundan
batısına uzanan bisiklet yolu, toplamda 41 kilo-
metre uzunluğunda olacak. Manisa’nın İstanbul gi-
rişinden başlayıp, İzmir çıkışına kadar devam
edecek bisiklet yolunun rotasında OSB, Celal Bayar
Üniversitesi, Adalet Sarayı gibi önemli ulaşım nok-
taları da yer alacak. Bisiklet yolunun altyapı yatırı-
mını Manisa Büyükşehir Belediyesi üstlenecek.
Altyapının hazırlanmasının ardından Vestel, bisik-
let yolunu hem AB standartlarına hem de Çevre ve
Şehircilik Bakanlığının standartlarına göre kapla-
yacak. Vestel City’de üretilen yerli malı LED’ler ile
aydınlatılacak olan bisiklet yolu bu sayede 24 saat
kullanılabilecek, yola belli aralıklarla bilgilendirme
ekranları da Vestel tarafından konulacak. Ekran-
larda hem bisikletle ilgili hem de sağlıklı yaşam
üzerine bilgiler yer alacak. SSaayyffaa  55’’ttee

Manisa Büyükşehir Belediyesi ile Vestel, Manisa’ya 41 kilometrelik bisiklet yolu armağan
etmek üzere güç birliği yaptı. Tüm şehri baştan başa dolaşacak olan Türkiye’nin ilk bisik-
let yolunun imza töreni, Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün’ün ev sahipli-
ğinde ve Vestel İcra Kurulu Başkanı Turan Erdoğan’ın katılımıyla Manisa’da gerçekleşti.  

Manisa'nın Soma ilçesinde bir evin bodrum
katında çıkan yangında alevlerin arasında
kalan 1 yaşındaki bebek hayatını kaybetti.
Komşuların itfaiyeye bilgi vermesiyle Manisa
Büyükşehir Belediyesi itfaiye ekipleri olay ye-
rine geldi. İtfaiyenin müdahalesiyle yangın sön-
dürülürken, Buğlem bebeğin cenazesi savcının
incelemesi sonrasında Soma Devlet Hastanesi
morguna kaldırıldı. 3’te 

Yangında can verdi

Manisa Şehzadeler
İlçe Halk Eğitim Mer-
kezi Müdürü Mehmet
Kanca, geçen beş aylık
süreç içerisinde 109
farklı branşta kurs aç-
tıklarını ve toplam 5
bin 773 kişiye kurs

verdiklerini belirte-
rek, bu yıl ki hedefle-
rini çeşitli branşlarda
kurs sayısını 160 yük-
seltmek ve kursiyer
sayısını 10 bine çıkar-
mak olduğunu söyledi.
Sayfa 5’te

Manisa’da konut sorunu çözmek için harekete
geçen Yunusemre Belediyesi, Toplu Konut İdaresi
işbirliği ile konut hamlesi başlattı. İlk olarak Akge-
dik Mahallesi’nde yapımına başlanan 5 bin 500
konutluk alanda 1100 konut bitme aşamasına
geldi. Akgedik Mahallesi’nin yanı sıra Gürle’de de
yapılacak konutlarla bölgede yaklaşık 40 bin kişi-
nin yaşayacağı öğrenildi. SSaayyffaa  66’’ddaa

Şehir inşa edildi 

Manisa’da belirli aralıklarla etkisini göste-
ren yağmur, Şehzadeler İlçesi’nde birçok üzüm
bağı ve tarım arazilerini sular altında kalma-
sına sebep oldu. Şehzadeler-Turgutlu Yolu Ha-
malın Kırı mevkiinde göle dönen tarım

arazileri çeşitli kuşların barınma merkezi ha-
line geldi. Tarım arazilerinin çehresini değişti-
ren binlerce kuş, görsel şölen oluşturdu. Ayrıca
arazilerde tabloları aratmayan görüntüler or-
taya çıktı.   SSaayyffaa 22’’ddee
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Türkiye’nin  en büyük bisiklet yolu

1 yaşındaki Buğlem bebek 
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Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası Yönetim Kurulu Baş-

kanı Adnan Erbil, Manisa’ya
savunma sanayinin kurul-
ması için Milli Savunma Ba-
kanlığı müsteşarlığı ile
yapılan görüşmelerin olumlu
sonuçlandığını, müsteşarlık
yetkililerince sanayicilere ya-
pılacak olan bilgilendirme
toplantısı ardından, Sa-
vunma Sanayi OSB’ sini

kurmak için alan belirle-
yeceklerini söyledi.

Sayfa 5’te

Manisa’ya savunma 
sanayisi yolda

Şehzadeler hedef büyüttü

Manisa Ülkü Ocakları Eği-
tim ve Kültür Vakfı, Celal
Bayar Üniversitesinde eğitim
gören öğrencilerle birlikte
Ege Üniversitesinde çıkan

olaylarda şehit düşen Fırat
Yılmaz Çakıroğlu’nu,

ölümünün ikinci yıl-
dönümünde unut-

madı. Ülkücü Şehit Çakıroğlu
düzenlenen programda dua-
larla anıldı. 

Anma gecesinde Ülkücü
Şehit Fırat Yılmaz Çakıroğlu
için dualar okunurken, ken-
disi için yazılan şiirler öğren-
ciler tarafından okundu.
SSaayyffaa  77’’ddee

Şehit Çakıroğlu
dualarla anıldı

Büyükşehir ile Vestel’den 

Türkiye’ye örnek olacak proje

Akgedik’te

Saruhanlı ilçesine bağlı Dilek Mahallesi’nde bulu-
nan Cemevi’nin sandalye ve masa ihtiyacını Manisa
Büyükşehir Belediyesi karşıladı. 

Dilek Mahallesi’ne giderek Cemevi Derneği’ne
sandalyeleri teslim eden Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç’e Zabıta Daire Baş-
kanı Aydoğan İra da eşlik etti.  SSaayyffaa  66’’ddaa  

Büyükşehirden
Cemevi’ne destek

Yaz aylarında Manisalıların su sıkıntısı çek-
memesi için çalışan Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi (MASKİ)
Genel Müdürlüğü, Şehzadeler ilçesinin su ihtiya-
cını karşılayan Akpınar İçme Suyu Arıtma Tesi-
sinde 600’lük hattı ve 7 adet kelebek vanayı
yenileyerek modern bir sistem dizayn etti.  44’’ttee

Akpınar İçmesuyu 
Tesisi revize edildi

İzmir Orman Bölge Müdürü
Şahin Aybal, İzmir Orman Bölge
Müdürlüğü tarafından Manisa'da
bugüne kadar toplam 11 mesire
alanı ve 4 şehir ormanı tesis edil-
diğini bildirdi. Aybal, yaptığı açık-
lamada, şehrin gürültüsünden

ve stresinden uzaklaşıp huzurlu
bir ortamda tabiatla, ormanla iç
içe vakit geçirmek ve aileleriyle
bir arada piknik yapmak isteyen
Manisalılar için mesire alanları
ve kent ormanları oluşturdukla-
rını kaydetti. 77’’ddee  
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erelden ulusala va-
ran bir ağ oluşturmak 
misyonuyla kurulan 

İnşaat Mühendisliği Öğren-
ci Toplulukları Birliği (İMTB)’te 
yer alan 44 üniversitenin in-
şaat ve yapı kulüpleri, her yıl 

çeşitli etkinlikler düzenliyor. 
Bu kapsamda MCBÜ İnşa-
at Kulübü tarafından organi-
ze edilen "Stratejik Planlama 
Toplantısı'17"de, 25 üniversi-
teden çok sayıda öğrenci Ma-
nisa’da bir araya geldi. 

TUKSAD, ER Prefabrik ve 
Mantosür firmalarının spon-
sorluğunda hayata geçirilen 
etkinlik, farklı üniversitelerin 
İnşaat Mühendisliği Bölümle-
rinde okuyan öğrencilerin bil-
gi alışverişinde bulunması-

na imkan sağladı. Toplantıda 
konuşan MCBÜ Mühendislik 
Fakültesi İnşaat Mühendisli-
ği Bölümü Hidrolik Anabilim 
Dalı Başkanı Prof. Dr. Mehmet 
Ali Yurdusev, “Üniversitemiz 
İnşaat Mühendisliği Bölümü 
öğrencilerinin böyle bir top-

lantıya ev sahipliği yapma-
sından gurur duyuyoruz. 

Bu toplantıların farklı ü-
niversitelerin öğrencileri-
nin iletişim kurmalarına ve 
iş hayatlarına katkı sağlaya-
cağını düşünüyorum” dedi. 
Haber Merkezi 
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RESMİ KURUMLAR

Bugün iş hayatınızla ilgili konularla il-
gilenebilirsiniz. Sorumluluklarınızdaki 
artış sizi yorabilir. İletişimde olduğu-
nuz kişilerle anlaşmakta zorluk ya-
şayabilirsiniz. Gündeminiz çok yoğun 
olabilir. Etki altında kalacağınız du-
rumlar olabilir. Bazı konularda hız-
lı karar alabilirsiniz. Düşüncelerinizde 
abartılar olabilir.

Bugün geleceğinizle ilgili konularda çok 
hızlı karar alma isteği içinde olabilirsi-
niz. Arkadaşlarınızla birlikte program-
lar yapabilirsiniz. İletişimde ani değiş-
kenler sizi zorlayabilir. Sorumlu oldu-
ğunuz konularda alternatif planlar ya-
pabilirsiniz. Sosyal konular daha fazla 
ilginizi çekebilir. Farkındalığınızın arta-
cağı durumlar gündeme gelebilir.

Bugün endişe duyduğunuz konular-
da tedbirli olmanızda fayda var. Ortak-
lı konularda ani gelişmeler olabilir. Pa-
rasal konularda hızlı karar almanız ge-
rekebilir. Çalışma hayatınızdaki işler-
le ilgili eğitim alabilirsiniz. Finansal ko-
nularda sözleşme ve anlaşmalara dik-
kat etmelisiniz. Gözden kaçan unsurlar 
olabilir.

Gün içinde zihinsel işler sizi yorabilir. 
Eşinizle ilgili konularda daha hassas 
olabilirsiniz. Bugün keyif aldığınız ko-
nulara zaman ayırmak size iyi gelecek-
tir. Aşk hayatınız gündeminizi etkile-
yebilir. Yaşayacağınız değişimlerden 
etrafınızdakilerde etkilenebilir. Duygu-
sal konulara yoğunlaşabilirsiniz. Sevdi-
ğiniz şeyler için harcama yapabilirsiniz.

Çalışma arkadaşlarınızla birlikte orga-
nizasyon yapabilirsiniz. Hizmet aldığı-
nız kişiler gündeminizi meşgul edebilir. 
Gün içindeki sorumluluklarınızı planla-
manız sizi rahatlatacaktır. Ticari konu-
larda gelişmeler olabilir. İşlerinizde al-
ternatif planlar gündeme gelebilir. Ken-
dinizi rahat ifade edeceğiniz bir günde-
siniz. Teknik konularla ilgilenebilirsiniz.

Bugün yaratıcılığınızı kullanacağınız iş-
lere yönelebilirsiniz. Gün içinde sev-
diklerinizle birlikte olmak için zaman 
yaratabilirsiniz. Gelecek beklentileri-
niz konusunda kendinizi daha iyi ifa-
de edebilirsiniz. Keyif aldığınız konular-
da harcamalar olabilir. Eğitsel konular-
da gelişmeler olabilir. Ticari işlerinizde 
farklı konular gündeme gelebilir.

Bugün evle ilgili konular gündeminizi 
etkileyebilir. Evinizi güzelleştirmek için 
harcama yapabilirsiniz. Teknik işleri 
halletmek için zaman yaratabilirsiniz. 
İşlerinizde başarılı olmak için efor sarf 
edeceğiniz bir gündesiniz. Yaratıcılığı-
nızı artıran konulara yoğunlaşabilirsi-
niz. Gün içinde İşten gelen paralar ola-
bilir. Eğitim için harcama yapabilirsiniz.

Bugün hareketli bir gündeminiz olabilir. 
İşlerinizde yoğunlaşmak isteyebilirsi-
niz. Alternatif planlarınızda değişiklik-
ler olabilir. Sorumlu olduğunuz konu-
larda yapacağınız sözleşmelerde dik-
katli olmalısınız. İletişimde olduğunuz 
kişilerle ticari gelişmeler gündeme ge-
lebilir. Yakın çevrenizdeki değişiklik-
lerle ilgilenebilirsiniz.

Bugün yeteneklerinizle ilgili konulara 
daha fazla eğilebilirsiniz. Parasal duru-
munuzla ilgili yeni adımlar atmak için 
uygun bir gündesiniz. İşlerinize başarılı 
olmak için çaba göstereceksiniz. Ticari 
sözleşmeler gündeme gelebilir. Eğitsel 
konularda farklı gündemler olabilir. Ya-
bancılarla ilgili konularda kendinizi da-
ha iyi ifade edebilirsiniz.

Bugün geleceğiniz ilgili kişisel planlar 
yapabilirsiniz. Sorumlu olduğunuz ko-
nularda kararlar almak için acele ede-
bilirsiniz. Hassas olduğunuz konularda 
arkadaşlarınızdan destek alabilirsiniz. 
Eğitimle ilgili konularda fırsatlar çıkabi-
lir. Ticari işlerinizde değişiklik yapma-
nız gerekebilir. Gün içinde kardeşlerini-
ze zaman ayırmak isteyebilirsiniz.

Bugün yaşanan ani değişimleri kabul-
lenmekte zorlanabilirsiniz. Ticari konu-
lardaki gelişmeleri göz ardı etmeyin. İş-
lerinizi kontrolden geçirmeye çalışın. 
Bazı konular zihninizi bulandırabilir. İş-
lerinizde vereceğiniz mücadele gün 
içinde sonuç getirmeyebilir. Eğitimle il-
gili konularda yabancılardan alacağınız 
destekler sizi rahatlatabilir.

Bugün geleceğiniz ilgili planlar yapa-
bilirsiniz. Sorumlu olduğunuz işlerinizi 
ilerletmek için mücadele verebilirsiniz. 
Ticari konularda gelecek yönünde ye-
ni atılımlar yapmak isteyebilirsiniz. Gün 
içinde arkadaşlarınızla program yap-
mak size iyi gelebilir. Gençlerle ilgili ko-
nularla ilgilenebilirsiniz. Eğitimle ilgili 
işlerinizde fırsatlar söz konusu olabilir.

KOÇ
21 Mart

20 Nisan

İKİZLER
21 Mayıs

20 Haziran

ASLAN
23 Temmuz

23 Ağustos

TERAZİ
24 Eylül

23 Ekim

YAY
23 Kasım

21 Aralık

KOVA
21 Ocak

18 Şubat

BOĞA
21 Nisan

20 Mayıs

YENGEÇ
21 Haziran

22 Temmuz

BAŞAK
24 Ağustos

23 Eylül

AKREP
24 Ekim

22 Kasım

OĞLAK
22 Aralık

20 Ocak

BALIK
19 Şubat

20 Mart

ASTROLOJİASTROLOJİASTROLOJİKuş cennetine döndü
Göle dönen tarım arazileriGöle dönen tarım arazileriGöle dönen tarım arazileriGöle dönen tarım arazileri

Manisa’da belirli aralıklarla etkisini gösteren yağmur, birçok üzüm 
bağı ve tarım arazilerini sular altında kalmasına sebep olurken, göle 
dönen tarım arazileri çeşitli kuşların barınma merkezi haline geldi.

Manisa’da belirli a-
ralıklarla etkisini gös-
teren yağmur, Şeh-
zadeler İlçesi’nde bir-
çok üzüm bağı ve ta-
rım arazilerini sular al-
tında kalmasına sebep 
oldu. Şehzadeler-Tur-
gutlu Yolu Hamalın Kırı 
mevkiinde göle dönen 

tarım arazileri çeşitli 
kuşların barınma mer-
kezi haline geldi. Ta-
rım arazilerinin çehre-
sini değiştiren binlerce 
kuş, görsel şölen oluş-
turdu. Ayrıca araziler-
de tabloları aratmayan 
görüntüler ortaya çıktı.  
Ersan ERDOĞAN

İnşaat mühendisliği öğrencileri
Manisa’da buluştu
Manisa Celal Bayar Üniversitesi İnşaat Kulübü tarafından düzenlenen 
"Stratejik Planlama Toplantısı'17", Manisa Giritligil Otel’de gerçekleştirildi.

BTK tarafından siber gü-
venlik alanında teknolojiye 
yatkınlığı üst düzeyde bulu-
nan gençlerdeki potansiyeli 
açığa çıkararak uzman ihtiya-
cını karşılamak amacıyla va-
tansever gençlere yönelik dü-
zenlenen “Siber Yıldız” yarış-
ması sonuçlandı. Manisa’nın 
Salihli ilçesindeki kısa adı SE-
AL olan Sekine Evren Anado-

lu Lisesi 12. sınıf öğrencisi Ka-
ğan Işıldak’ın grubu yarışma-
ya katılan 1256 grup arasında 
Türkiye 5'incisi oldu. 

Sekine Evren Anadolu Li-
sesi Müdürü Halil İbrahim Ya-
ren, gençlerin sadece bilgisa-
yar kullanıcısı olmaktan çıkıp, 
üretici konumuna da geçme-
leri gerektiğini, gelişmiş ülke-
lerin bu alana ciddi yatırımlar 

yapıp zenginleştiklerini ifade 
etti.

Yaren ayrıca, okul öğrenci-
si Kaan Işıldak’a çalışmaların-
dan dolayı teşekkür ederek 
başarılarının devamını dile-
di. Öte yandan Siber Güvenlik 
Yarışması’nda dereceye giren 
öğrencilerin Ankara’da dü-
zenlenecek olan törenle ödül-
lendirileceği öğrenildi. (İHA)

Manisa’nın siber yıldızı
Bilgi Teknoloji ve İletişim Kurumu (BTK) tarafından düzenlenen ve 
1256 grubun katıldığı 'Siber Yıldız' yarışmasında Salihli Sekine Evren 
Anadolu Lisesi 12. sınıf öğrencisi Kağan Işıldak Türkiye 5'incisi oldu.
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İmtiyaz Sahibi
KANBER ALİ ATABEY

Genel Yayın Yönetmeni
Aydın BESEN

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
Eren EKİNCİ

Yayın Türü: Yerel - Süreli

Bu gazete basın yayın ilke ve ahlak kurallarına
uymaya söz vermiştir. Yayımlanan yazılardan kaynak

göstererek de olsa alıntı yapılamaz. Yazıların hukuki
sorumluluğu yazarlarına aittir.
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HAVA DURUMU NÖBETÇİ ECZANELER

0236 250 52 50
Sakarya Mah. Uzunyol Cad. No:138/C

DUYGU ECZANESİ

0 236 237 30 03
Yarhasanlar Mah. İ. Gökçen Bulv. No:72/E

GÜLEN ECZANESİ

0 236 237 32 95
Merkez Efendi Mah. 8 Eylül Cad. No:193/20

ERDEM ECZANESİ

TAKVİM
NAMAZ VAKİTLERİ 22 ŞUBAT 2017

SABAH 06:23

ÖĞLE 13:31

GÜNEŞ 07:45

İKİNDİ 16:32

YATSI 20:19

AKŞAM 19:03

21.02.2017
Salı

15
7Hafif Sağanak

Yağışlı

22.02.2017
Çarşamba

16
7Parçalı

Bulutlu

23.02.2017
Perşembe

16
6Parçalı

Bulutlu

Olay, 13 Eylül Mahallesi Kır-
langıç Sokak'ta 3 katlı bir evin 
bodrum katında meydana gel-
di. İddiaya göre, anne İlknur İ. 
mutfakta olduğu sırada soba-
nın üstündeki kıyafetlerin tu-
tuşması sonucu yangın çık-
tı. Alevler bir anda evi sarar-
ken, evde bulunan anne İlknur 
İ. ile çocukları Tahir (4), H. İbra-

him (4) ve Emir (2) üst kattaki 
ev sahibi Ahmet Besleme'nin 
ve komşuların yardımıyla ev-
den çıkarılarak 112 sağlık e-
kiplerince hastaneye kaldırıl-
dı. Ancak 1 yaşındaki Buğlem 
bebek alevlerin evi sarmasıy-
la çıkarılamadı. Komşuların it-
faiyeye bilgi vermesiyle Mani-
sa Büyükşehir Belediyesi itfai-

ye ekipleri olay yerine geldi. İt-
faiyenin müdahalesiyle yangın 
söndürülürken, Buğlem bebe-
ğin cenazesi savcının incele-
mesi sonrasında Soma Devlet 
Hastanesi morguna kaldırıldı. 
Kızının yangında öldüğünü öğ-
renen ve o sırada evde olma-
yan baba Onur İ., eve gelince 
gözyaşlarına boğuldu.

Olayın görgü şahitlerinden 
ev sahibi Zahide Besleme, "Ben 
balkondan kendimi attım. Ço-
cuğun birini de balkondan çı-
kardım. Beyim de girmiş çocu-
ğu çıkarayım derken duman-
dan etkilenmiş. Hastaneye 
kaldırıldı" dedi.

Bir diğer görgü tanığı Musta-
fa Çetiner ise, "Benim gördü-
ğümde alevler pencereden çı-
kıyordu. İçeri gireyim dedim. 
Alevler olduğu için içeri gire-
medik. Sonra kendi imkanları-
mızla ateşi söndürdük. En son 

soğutmayı itfaiye yaptı" diye 
konuştu. 

Olayla ilgili soruşturma baş-
latıldı. (İHA)

skicami Mahallesi’nde ikamet 
eden A.S. adlı vatandaş, poli-
se telefonla arayarak kendisi-

ni polis olarak tanıtan şahısların do-
landırmaya çalıştığı ihbarında bu-
lundu. Bunun üzerine polis, evde 
tertibat aldı. Şüpheli K.B, 48 bin lirayı 
almak üzere eve geldiğinde polis ta-
rafından kıskıvrak yakalandı.

İkinci olay ise Namık Kemal Ma-
hallesi’nde meydana geldi. Yine aynı 
yöntemle H.A.’yı 20 bin lira dolandır-
mak isteyen yabancı uyruklu H.A, 
parayı almak için geldiği evde polis 
tarafından yakalandı. 

Emniyetteki ifadelerinin ardın-
dan adliyeye sevk edilen K.B. nite-

likli dolandırıcılık suçundan tutuk-
lanıp cezaevine gönderilirken, H.A. 
adli kontrol şartı ile serbest kaldı.

İlçe Emniyet Müdürü Mehmet 
Taşçı, Salihli’de huzur ve güvenliğin 
sağlanması için suç ve suçlularla et-
kin ve kararlı mücadelenin sürece-
ğini söyledi. (İHA)

Edinilen bilgiye göre, Salihli İlçe 
Jandarma Komutanlığı’nca yapılan 
çalışmada, Sart Mahallesi’nde ika-
met eden H.D.’nin (39), ruhsat silah 
taşıdığı ihbarı alındı. 

İlçe Jandarma Komutanı Jandar-
ma Yüzbaşı Mehmet Alşen öncü-

lüğünde düzenlenen operasyonda, 
H.D.’nin üst aramasında 1 adet 7.65 
çapında ruhsatsız tabanca, 1 adet 
şarjör ve 3 adet 7.65 mm tabanca fi-
şeği ele geçirildi. Şüpheli H.D. ad-
li mercilere çıkarılmak üzere gözal-
tına alındı. (İHA)

Kaza, dün hizmete giren Tur-
gutalp Mahallesi'ndeki 300 Ya-
taklı Devlet Hastanesi önün-
de yapılan kontrolsüz kav-
şakta meydana geldi. İlk ka-
za gündüz saatlerinde iki oto-
mobilin çarpışmasıyla yaşan-
dı. Yine öğle saatlerinde iki o-
tomobilin karıştığı maddi ha-

sarlı kazadan sonra akşam üs-
tü yaşanan son trafik kaza-
sında ise Kınık istikametinden 
gelen kömür yüklü kamyon ile 
hastaneye dönüş yapmaya ça-
lışan kamyonet çarpıştı. 45 VE 
361 plakalı kamyon, hastaneye 
dönüş yapmaya çalışan Saa-
dettin E. (55) idaresindeki 45 V 

4462 plakalı kamyonetle çar-
pıştı. Kamyonete çarpmamak 
için sürücüsünün direksiyonu 
kırdığı kamyon devrilirken, kö-
mürler yola saçıldı.

 Kaza nedeniyle yol bir sü-

re trafiğe kapandı. Hafif şekil-
de yaralanan kamyon sürücü-
sü ile kamyonet sürücüsü Sa-
adettin E. hastaneye kaldırıldı.  
Kazayla ilgili soruşturma baş-
latıldı. (İHA)

Kaza, İzmir-Ankara D 300 kara-
yolu üzerindeki Orhan Acar Kavşa-
ğı'nda meydana geldi. Edinilen bil-
giye göre, saat 20.00 sıralarında Ku-
la istikametinden Uşak istikametine 
giden Adem Dinçer (39) idaresindeki 
42 KK 358 plakalı kamyon kırmızı ı-
şıkta durdu. Bu sırada aynı yönde gi-
den Mehmet S. (25) idaresindeki 64 
AK 884 plakalı otomobil, yolda du-
ramayarak kamyona arkadan çarp-
tı. Çarpmanın şiddeti ile kafasını ön 
cama çarpan otomobil sürücüsü ya-
ralandı. Olay yerine çağrılan ambu-
lansla Kula Devlet Hastanesine kal-

dırılan yaralı tedavi altına alındı. Po-
lis, kazayla alakalı inceleme başlattı. 
(İHA)

1 yaşındaki Buğlem bebek
yangında can verdi
Manisa'nın Soma ilçesinde bir evin bodrum katında çıkan yangın-
da alevlerin arasında kalan 1 yaşındaki bebek hayatını kaybetti.

Telefon dolandırıcıları
suçüstü yakalandı

Manisa’nın Salihli ilçesinde telefonla aradıkları 
iki vatandaşı kendilerini polis olarak tanıtıp 
dolandırmaya çalışan 2 kişi suçüstü yakalandı.

Aynı yerde bir günde üç kaza: 2 yaralı
Manisa'nın Soma ilçesinde aynı bölgede meyda-
na gelen üç ayrı trafik kazasında 2 kişi yaralandı. 

Ruhsatsız tabanca yakalandı
Manisa’nın Salihli ilçesinde jandarma 
ekipleri tarafından bir kişinin üst ara-
masında ruhsatsız tabanca ele geçirildi.

Otomobil kırmızı ışıkta
duran kamyona çarptı

1 yaralı1 yaralı
Manisa'nın Kula ilçesin-
de kırmızı ışıkta duran 
kamyona çarpan otomo-
bilin sürücüsü yaralandı.
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Kesintisiz ve daha sağlıklı içme suyu
temini için çalışan MASKİ Genel Müdür-
lüğü, vatandaşlara yeni nesil sistemlerle
içme suyu ulaştırmak adına adımlar atı-
yor. Bu kapsamda, Şehzadeler ilçesinin su
ihtiyacını karşılayan Akpınar İçme Suyu
Arıtma Tesisinde başlayan revizyon ham-
lesine bir yenisi daha eklendi.

MASKİ ekipleri tesisten içme suyu de-
posuna su basılan 600’lük hattı yenileye-
rek modern bir yapı kurdu. Ayrıca, tesisin
motor dairesinde bulunan ve kullanım
ömrünü tamamlamış 7 adet kelebek vana
da değiştirildi. İçme Suyu Daire Başkanı
Fevzi Demir ve şube müdürleri çalışmaları
yakından takip ederek, bilgi aldı.

“TESİSLERİMİZİ REVİZE EDİYORUZ”
Avrupa standartlarında içme suyu sis-

temleri için mesai harcadıklarını ifade
eden İçme Suyu Daire Başkanı Fevzi
Demir, Büyükşehir Belediye Başkanı Cen-
giz Ergün’den aldıkları talimatlar doğrul-
tusunda çalışmalara yoğun bir şekilde
devam ettiklerini ifade etti.

Demir, “Manisalıların daha sağlıklı, ka-
liteli ve modern sistemlerle su ihtiyaçla-
rını karşılamak için uğraş veriyoruz. Yaz

mevsimi öncesinde de tesislerimizi revize
ediyoruz. Akpınar İçme Suyu Arıtma Tesi-
simiz modern yapısıyla Şehzadeler ilçe-
mizin su ihtiyacını karşılıyor. Teknolojik
gelişmeleri yakından takip ederek,
bakım-onarım ve revizyon çalışmalarına
devam edeceğiz. Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cengiz Ergün’ün destekleri
ve talimatları doğrultusunda vatandaşla-
rımıza hak ettiği hizmeti sunuyoruz” dedi.
HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

YYaazz  aayyllaarrıınnddaa  MMaanniissaallııllaarrıınn  ssuu  ssııkkıınnttııssıı  ççeekkmmeemmeessii  iiççiinn  ççaallıışşaann  MMaanniissaa  BBüüyyüükkşşeehhiirr  BBeelleeddiiyyeessii  MMaanniissaa  SSuu  vvee
KKaannaalliizzaassyyoonn  İİddaarreessii  ((MMAASSKKİİ))  GGeenneell  MMüüddüürrllüüğğüü,,  ŞŞeehhzzaaddeelleerr  iillççeessiinniinn  ssuu  iihhttiiyyaaccıınnıı  kkaarrşşııllaayyaann  AAkkppıınnaarr  İİççmmee
SSuuyyuu  AArrııttmmaa  TTeessiissiinnddee  660000’’llüükk  hhaattttıı  vvee  77  aaddeett  kkeelleebbeekk  vvaannaayyıı  yyeenniilleeyyeerreekk  mmooddeerrnn  bbiirr  ssiisstteemm  ddiizzaayynn  eettttii..  

Akpınar İçmesuyu 
Tesisi revize edildi

MASKİ Genel Müdürlüğü, 17 il-
çede aralıksız yürüttüğü çalışma-
larla mahallelerin altyapı yaralarını
sarmaya devam ediyor. Bu amaçla
MASKİ, Kula ilçesine bağlı Ortaköy
Mahallesinin eskiyen hatlarından
kaynaklı olarak yaşanan sorunları
da çözüme kavuşturmak için hare-
kete geçti.

Uzun yıllardır kullanılmasından
dolayı deformasyona uğrayan ka-
nalizasyon ve içme suyu hatları
MASKİ tarafından yenileniyor.
Ekipler, 2 bin 200 metrelik kanali-
zasyon ana hattı döşeme işlemle-
rine başladı.

Kanalizasyona ait çalışmaların
tamamlanmasının ardından, ma-
hallenin daha sağlıklı içme suyu
tüketmesi için bin 800 metrelik
içme suyu şebekesi de modernize
edilecek. MASKİ’nin mahalledeki
tüm çalışmaları son erdiğinde sağ-
lıklı altyapı sitemine sahip olacak
Ortaköy Mahallesi sakinlerinin
eski hatlardan kaynaklı sıkıntıları
ortadan kaldırılarak, vatandaşlara
çok daha kullanışlı ve kaliteli alt-
yapı hizmeti ulaştırılmış olacak.
HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Mahalleler sağlıklı 
altyapıya kavuşuyor

MMaanniissaa  BBüüyyüükkşşeehhiirr  
BBeelleeddiiyyeessii  MMaanniissaa  SSuu  vvee  

KKaannaalliizzaassyyoonn  İİddaarreessii
((MMAASSKKİİ))  GGeenneell  MMüüddüürrllüüğğüü,,

KKuullaa’’nnıınn  OOrrttaakkööyy
MMaahhaalllleessiinniinn  kkuullllaannııllaammaazz

dduurruummddaakkii  hhaattllaarrıınnıı  
yyeenniilleeyyeerreekk  mmaahhaalllleeyyee

ssaağğllııkkllıı  bbiirr  aallttyyaappıı  kkuurrmmaakk
iiççiinn  ççaallıışşmmaallaarraa  bbaaşşllaaddıı..  

Manisa Büyükşehir Belediyesi, Soma Koyundere Mahal-
lesi ile Söğütcük Mahallesi arasında bozulan yolları Bü-
yükşehir Belediyesine ait iş makineleriyle bakımını yaptı. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi, il ge-
nelinde yollarda bakım ve onarım çalış-
malarına devam ediyor. Bu kapsamda
Fen İşleri Daire Başkanlığı tarafından So-
ma’nın Koyundere ile Söğütçük Mahal-
lelerini birbirine bağlayan yolda
Büyükşehir Belediyesi’ne ait greyder-

lerle bakım yapıldı. Hava şartlarının
ağırlaşmasının ardından yolda gerçekle-
şen bozulmaları onardıklarını belirten
ekipler, çalışmaların devam edeceğinin
altını çizdi. Soma Koordinasyon İşleri
Müdürü İbrahim Yıldırım da yola giderek
çalışmaları takip etti. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Bozulan yollara
bakım ve onarım
Bozulan yollara

bakım ve onarım
Bozulan yollara

bakım ve onarım
Bozulan yollara

bakım ve onarım
Bozulan yollara

bakım ve onarım
Bozulan yollara

bakım ve onarım

Manisa Büyükşehir
Belediyesi Sağlık İşleri
Dairesi Başkanı Talip
Akbaş, Sarıgöl ilçesine
ziyaret gerçekleştirdi.
İlçede yapımı tamamla-
nan Yeni Mezbaha’da
incelemelerde bulunan
Akbaş’a Veteriner İşleri
Şube Müdürü Murat
İnci, Büyükşehir Beledi-
yesi Sarıgöl Koordinas-
yon İşleri Müdürü Akif
Kılıçaslan ve yetkililer
de eşlik etti. Sarıgöl’de
yeni hayvan pazarına
modernizasyon çalış-
maları kapsamında
yeni mezbahanın yapı-
mının tamamlandığını
belirten Sağlık İşleri
Dairesi Başkanı Talip
Akbaş, ilçeye yapılacak
olan Hayvan Barınağı
ile ilgili yetkililer ile
görüş alışverişinde bu-
lundu. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Manisa Büyükşehir Belediyesi Sağlık İşleri Dairesi Başkanı Talip Akbaş, Sarıgöl ilçe-
sinde yapımı tamamlanan Yeni Mezbahada incelemelerde bulundu. Akbaş, ilçeye
yapılacak hayvan barınağı ile ilgili de yetkililer ile görüş alışverişinde bulundu. 

Sarıgöl’deki çalışmalar sürüyorSarıgöl’deki çalışmalar sürüyor

Manisa Büyükşehir Belediyesi
bir taraftan kırsal kalkınma pro-
jelerini hayata geçirirken diğer
taraftan da resmi kurumların ilçe
temsilcileriyle de bir araya gele-
rek yeni ve kalıcı projeler üret-
mek için toplantılar düzenlemeyi
sürdürüyor. Bu kapsamda da
Gördes, Kula, Saruhanlı ve Se-
lendi ilçelerinde toplantılar dü-
zenledi. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi
Kırsal Hizmetler Daire Başkanlığı
ekipleri, Manisalı üreticiye sağla-

dığı desteğin yanı sıra ilçelerdeki
kırsal kalkınmaya destek sağla-
yan kurumlarla da işbirliği sağla-
mak amacıyla toplantılar
düzenlemeye devam ediyor. Bu
kapsamda Gördes, Kula, Saru-
hanlı ve Selendi ilçelerinde görev
yapan kurumların temsilcileriyle
bir araya gelerek, görüş alışveri-
şinde bulundu.

Tarım İlçe Müdürlüğü, Ziraat
Odası temsilcilerinin katıldığı
toplantıların 17 ilçe genelinde sür-
dürüldüğüne dikkat çeken Kırsal

Hizmetler Daire Başkanı Bircan
Gençoğlu, “Manisa Büyükşehir
Belediyesi olarak il genelinde
üreticiyi kalkındıracak birçok
projeyi hayata geçirdik. Bu proje-
lerle sağladığımız desteğin yanı
sıra daha iyi hizmet amacıyla da
ilçelerdeki kurumların temsilcile-
riyle de bir araya geliyoruz. Böy-
lelikle kalıcı ve yerinde
çözümlerle Manisalı üreticiye
ulaşıyoruz. Toplantılarımızı da
yapmaya devam edeceğiz” dedi.
HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii

Kırsal bölgeler projelerle kalkınıyor



Şehzade-
ler İlçe Milli

Eğitim Müdür-
lüğü 2016-2017

İlçe Hayat Boyu
Öğrenme Halk

Eğitimi Planlama
ve İşbirliği top-

lantısı Öğret-
menevi’nde

yapıldı.
Toplantıya Şehza-

deler Kaymakamı İsmail Çorumluoğlu, AK
Partili Şehzadeler Belediye Başkana Ömer
Faruk Çelik, İlçe Milli Eğitim Müdürü Ebu-
bekir Ermiş, Manisa Esnaf ve Sanatkarlar
Odaları Birliği Başkanı Hasan Geriter, oda
başkanları, kurum müdürleri katıldı. Top-
lantının açılış konuşmasını yapan İlçe Milli
Eğitim Müdürü Ebubekir Ermiş, yaşam
boyu öğrenmenin çok önemli olduğunu

belirterek, Halak Eğitim Merkezleri’nin
yaşam boyu öğrenmeye büyük katkıları-
nın olduğunu ve bu nedenle toplumdan
gelecek her türlü kurs talebine açık ol-
duklarını söyledi.

İŞBİRLİĞİ VURGUSU
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer

Faruk Çelik ise yaptığı konuşmada, hayat
boyu öğrenmenin insanın hayatında
önemli olduğunu belirterek, “Eğitim süreci
doğumdan ölüme kadar olan önemli bir
süreçtir. İnsan her yaşta yeni bilgiler öğ-
renir. Bu nedenle açılacak her türlü kursa
destek vermeye hazırız. Belediye olarak ta
Halk Eğitim merkezimiz ile yeni kurslar

açmaya hazırız’’ dedi. Şehzadeler Kayma-
kamı İsmail Çorumluoğlu ise, sivil toplum
örgütlerine ve odalara çağrıda bulunarak,
“Üyelerinize yönelik ne tür eğitim ve kurs
gerekiyorsa bu talebi karşılamaya hazırız.
Yeter ki Halk Eğitim Merkezimiz ile işbir-
liği içinde bulunsunlar. İstedikleri kursları
açabilecek düzeydeyiz’’ dedi.

5 AYDA 109 KURS
Toplantıda yaptıkları çalışmalar hak-

kında bilgi veren Şehzadeler Halk Eğitim
Merkezi Müdürü Mehmet Kanca, 2016
Eylül ayından 2017 Ocak ayına kadar çe-
şitli branşlarda toplam 109 kurs açtıklarını
ifade etti. Kanca, açılan kurslara 3 bin
313’ü kadın, 2 bin 460’ı erkek olmak üzere
5 bin 773 kişinin katıldığını belirterek,
“2014 yılında faaliyete giren Halk Eğitim
Merkezi’miz bu zamana kadar toplam
1378 kurs açmıştır. Bu kurslarımızda top-

lam 25 bin 552 kişi eğitim görmüştür’’ diye
konuştu. 2017 yılı için hedef büyüttükle-
rini dile getiren Kanca, kurs çeşitliliğini
160’a çıkartarak, bu yıl içerisinde 800 kurs
açmayı planladıklarını belirtti. Kanca,
“Hedefimiz şuanda 5 bin 773 olan kursiyer
sayımızı bu yıl sonu itibariyle 10 bine yük-
seltmek. Bu yıl içinde 1 AB, 1 Zafer Kalkın-
ma Ajansı’na proje hazırlamayı düşünü-
yoruz. Aile eğitimlerine yönelik ise en az
20 sempozyum düzenlemek hedeflerimi-
zin arasında yer alıyor. Bizim en önemli
talebimiz odalarımızdan kurslar konu-
sunda talep gelmesi. Odalarımız hangi
alanda olsun, üyelerine yönelik bizden
kurs talebinde bulunabilirler. Sivil toplum
kuruşlarımızla işbirliği içinde çalışmak is-
tiyoruz’’ dedi. Açıklamaların ardından top-
lantıya katılan oda başkanlarının açılması
düşünülen kurslar hakkında fikirleri
alındı. EErrssaann  EERRDDOOĞĞAANN
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Türkiye’nin bir şehri baştan başa dolaşan ilk
bisiklet yolu olan ‘Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Vestel Bisiklet Yolu’, Büyükşehir Beledi-

yesi ve Vestel’in katkılarıyla hayata geçiyor. Bu
işbirliğinin ilk adımı olan imza töreni Manisa’da Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün’ün ev sa-
hipliğinde, Vestel İcra Kurulu Başkanı Turan
Erdoğan’ın katılımıyla Manisa Büyükşehir Beledi-
yesinde gerçekleşti. İmza töreninde Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Aytaç
Yalçınkaya da hazır bulundu. Türkiye’de bir ilk olan
ve Manisa’nın doğusundan batısına uzanan bisik-
let yolu, toplamda 41 kilometre uzunluğunda ola-
cak. Manisa’nın İstanbul girişinden başlayıp, İzmir
çıkışına kadar devam edecek bisiklet yolunun ro-
tasında OSB, Celal Bayar Üniversitesi, Adalet Sarayı
gibi önemli ulaşım noktaları da yer alacak. Bisiklet
yolunun altyapı yatırımını Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi üstlenecek. 

Altyapının hazırlanmasının ardından Vestel, bi-
siklet yolunu hem AB standartlarına hem de Çevre
ve Şehircilik Bakanlığının standartlarına göre kap-
layacak. Vestel City’de üretilen yerli malı LED’ler ile
aydınlatılacak olan bisiklet yolu bu sayede 24 saat
kullanılabilecek, yola belli aralıklarla bilgilendirme
ekranları da Vestel tarafından konulacak. Ekran-
larda hem bisikletle ilgili hem de sağlıklı yaşam
üzerine bilgiler yer alacak.

BÜYÜKŞEHİR ALTYAPIYI, VESTEL 
ÜST YATIRIMLARI ÜSTLENİYOR

İmza töreninde konuşan Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz Ergün, “’Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi Vestel Bisiklet Yolu’ projesini Manisa
geneline yaymayı planlıyoruz. Vestel ile yapmış ol-
duğumuz görüşmelerin ardından yol güzergahları
ve hangi noktalarda çalışmalar yapılacağıyla ilgili

tam bir protokol yapma noktasına geldik. Kimin ne
yatırım yapacağı ile ilgili bir anlaşma zemini oluştu
ve bugün imzamızı attık. Belirlenmiş olan 41 kilo-
metrelik ilk etabın alt yapı yatırımını Büyükşehir
Belediyesi üstleniyor. Bunun üzerine yapılacak
olan yol kaplamalarından ışıklandırmalara kadar
üst yatırımların tamamını da Vestel gerçekleştire-
cek” dedi.

“VESTEL YÖNETİMİNE TEŞEKKÜR EDİYORUM”
’Manisa Büyükşehir Belediyesi Vestel Bisiklet

Yolu’ projesinin ikiye bölündüğünü belirten Başkan
Ergün, “Birinci etabı Lale Kavşağından başlayacak.
İkinci etabı da Mehmetçik Caddesinden TOKİ’ye
uzanacak. Bilindiği üzere Manisa araç sayısının en
fazla olduğu iller arasında yer alıyor. Bu nedenle in-
sanları Avrupa'da olduğu gibi şehrimizde de bisik-
let kullanmaya özendirmek için böyle bir projeye
Vestel ile birlikte imza attık. 

Burada amacımız trafik yoğunluğunu ve çevre
kirliliğini azaltmak. Bu nedenle ilk etapta Güzelyurt
Mahallesinde dört bulvarda ‘Manisa Büyükşehir
Belediyesi Vestel Bisiklet Yolu’ projesini hayata ge-
çirdik. Manisa merkez ve il bütününde bisiklet kul-
lanımının rahat olabileceği geniş bulvarlarımızda
bu çalışmayı yaygınlaştıracağız. Projenin hayata
geçmesine destek olan, Vestel Yönetim Kurulu
Başkanı ve üst düzey yöneticilerine teşekkür edi-
yorum. Manisa'ya hayırlı uğurlu olsun” diye ko-
nuştu.

“TEŞEKKÜRÜ BİR BORÇ BİLİRİZ”
Vestel Şirketler Grubu İcra Kurulu Başkanı

Turan Erdoğan da, “Vestel olarak çevre ve spor ya-
tırımlarına destek vermeye çalışıyoruz. Türkiye
Cumhurbaşkanlığı Bisiklet Turu ile bisiklete yaptı-
ğımız yatırımı, bugün bir adım daha ileriye götürü-
yoruz. Bisiklet, gelişmiş toplumlarda en öncelikli
ulaşım araçları arasında yer alıyor. Bizler de Mani-
sa’ya dünya standartlarında bir bisiklet yoluna ka-
vuşturmanın mutluluğu içindeyiz. Bisikletin
topluma katkısı göz ardı edilemezken, bu yolunun
kullanımı ile Manisa’nın trafik yoğunluğu ve çevre
kirliliğinde de azalma olacağına eminiz. Bu yolun
hayata geçmesinde öncü olan ve çok güzel bir iş-
birliği imkanı sağlayan Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi’ne ve Başkan Sayın Cengiz Ergün’e teşekkürü
bir borç biliriz. Bisiklet yolunun Manisa’ya hayırlı
olmasını dilerim” ifadelerini kullandı. Gerçekleştiri-
len konuşmaların ardından tüm şehri baştan başa
dolaşacak olan Türkiye’nin ilk bisiklet yolunun im-
zaları atıldı. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  
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Manisa’ya 41 kilometrelik 

Bisiklet yolu 

Manisa’da geçtiğimiz yıl Aralık ayında dü-
zenlenen ‘Endüstri 4.0’ panelinde Manisa olarak
savunma sanayine talip olduklarını belirten
Manisa Ticaret ve Sanayi Odası (Manisa TSO)
Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Erbil, Milli Sa-
vunma Bakanlığı’nın kapısını çaldı. Erbil, sa-
vunma sanayi müsteşarlığı ile yapılan
görüşmelerden olumlu sonuç aldıklarını ve
müsteşarlık yetkililerin önü-
müzdeki günlerde Manisalı sa-
nayiciyi bilgilendirmek için
toplantı düzenleyeceğini söyledi. 

Manisa Organize Sanayi Böl-
gesi’nde şuan 200 fabrikanın faal
olarak çalıştığını ve 50 bin kişin
direkt olarak istihdam edildiğini
ifade eden Erbil, Manisa OSB’nin
devasa bir üretim ve ihracat mer-
kezi olduğunu söyledi.

Manisa’da faaliyete geçen
Teknopark’ın da desteğiyle ülke-
miz için en önemli sektörlerden

birisi olan savunma sanayinde önemli yol kat
edeceklerini belirten Erbil, “Milli Savunma Ba-
kanlığı, TÜBİTAK ve savunma sanayi müsteşar-
lığı ile iletişim halindeyiz. Savunma sanayi
müsteşarlığı ile yaptığımız görüşmeler olumlu
sonuçlandı. Müsteşarlık yetkililerinden Manisa
TSO’da Manisalı sanayicilere savunma sanayi

ile ilgili bilgilendirme toplantısı
yapmasını talep ettik. Bu talebi-
mizde kabul edildi. Bu yıl en kısa
zaman içerisinde toplantılar Mani-
sa’da başlayacak. Manisa’da sa-
vunma sanayisine iş yapabilecek
büyük bir potansiyel var. Bu po-
tansiyeli yapılacak olan bu bilgi-
lendirme toplantıları ardından
ülke ekonomisine kazandıracağı-
mızı düşündürüyoruz. Sanayicinin
fikrinin alınması ardından Manisa
Savunma OSB’si kurulması için
alan belirleyeceğiz” diye konuştu.  

Ersan ERDOĞAN

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Erbil, Mani-
sa’ya savunma sanayinin kurulması için Milli Savunma Bakanlığı müste-
şarlığı ile yapılan görüşmelerin olumlu sonuçlandığını, müsteşarlık
yetkililerince sanayicilere yapılacak olan bilgilendirme toplantısı ardından,
Savunma Sanayi OSB’ sini kurmak için alan belirleyeceklerini söyledi. 
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Şehzadeler hedef büyüttü
Manisa Şehzadeler İlçe Halk Eğitim Merkezi Müdürü Mehmet Kanca, geçen beş aylık süreç içerisinde 109
farklı branşta kurs açtıklarını ve toplam 5 bin 773 kişiye kurs verdiklerini belirterek, bu yıl ki hedeflerini çe-
şitli branşlarda kurs sayısını 160 yükseltmek ve kursiyer sayısını 10 bine çıkarmak olduğunu söyledi.
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anisa Büyükşe-
hir Belediyesi, sos-
yal belediyecili-

ğe örnek olacak birçok pro-
jeyi hayata geçirmekle kal-
mıyor aynı zamanda va-
tandaşların da ihtiyaçları-
na anında yanıt veriyor. Bu 
kapsamda Büyükşehir Be-
lediyesi tarafından Saru-
hanlı ilçesi Dilek Mahalle-
si’nde yer alan Cemevi’ne 
sandalye ve masa hediye e-

dildi.  Dilek Mahallesi’ne gi-
derek Cemevi Derneği’ne 
sandalyeleri teslim eden Bü-
yükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Mustafa 
Genç’e Zabıta Daire Başkanı 
Aydoğan İra da eşlik etti. 

SANDALYE VE MASA
TALEBİ GİDERİLDİ

Mahallelilerle konuşan 
Genel Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Genç, “Manisa Bü-

yükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün’ün selamları-
nı ve sevgilerini iletiyorum. 
Büyükşehir olduktan son-
ra belirlediğimiz program-
larla ilçelerimize ve mahal-
lelerimize yatırımlar yapı-
yoruz. Dilek Mahallesi’n-
de de birçok yatırım yapa-
rak vatandaşlarımızın hiz-
metine açtık. Bunun yanı 
sıra sosyal belediyecilik an-
layışıyla da vatandaşlarımı-

zın ihtiyaçlarına cevap veri-
yoruz. Dilek Cemevi Derne-
ği’nin de bizden sandalye ve 
masa talebi olmuştu. Bizler 
de hemen yerine getirdik. 
Hayırlı olmasını diliyorum” 
dedi. Yapılan hizmetlerden 
duyduğu memnuniyeti ak-
taran Dernek Başkanı Ünal 
Karataş, Manisa Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün’e teşekkürlerini ilet-
ti.  Haber Merkezi

Şehzadeler Belediyesi, Hamzabeyli Mahalle-
sinde geçtiğimiz yıllarda garaj olarak kullanı-
lan ve atıl durumda bulunan binada tadilat ça-
lışması yaparak, Hamzabeyli Mahallesine yeni 
birçok amaçlı salon kazandırıyor. 

Tadilat çalışmasının tamamlanmasının ar-
dından Mahalle halkının yemekli mevlit ve ta-
ziyelerinin bu salonda yapabileceklerini ifade 
eden Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk 
Çelik “Hamzabeyli Mahallemizde bulunan ve 
düğün salonunun altında geçmişte garaj olarak 

kullanılmış olan binada ekiplerimiz bir tadilat 
çalışması başlattı. Yapılacak tadilat çalışması-
nın ardından bu atıl alanı halkımızın kullanımı-
na açacağız. 

Hamzabeyli Mahallemizde yaşayan vatan-
daşlarımız bu alanda yemekli mevlitlerini ve 
taziyelerini yapabilecekleri 350 metrekare ka-
palı alan sahip güzel bir salona kavuşmuş ola-
cak. Çalışmaların tamamlanmasının ardından 
mahallemize güzel bir hizmet daha kazandır-
mış olacağız” dedi. Haber Merkezi

Türkiye Eğitim-Sen Mani-
sa Şube Başkanı Mustafa A-
talay, TBMM Plan Bütçe Ko-
misyonunda görüşülmeye 
başlanan vergisini düzen-
li ödeyen esnafa vergi indiri-
mi getirecek olan Gelir Ver-
gisi Kanunu ile Bazı Kanun-
larda Değişiklik Yapılması-
na Dair Kanun Tasarısı kap-

samında vergisini düzen-
li olarak ödeyen memurla-
rın da değerlendirmesi ge-
rektiğini söyledi. Atalay, “Ti-
cari, zirai veya mesleki faa-
liyetleri nedeniyle gelir ver-
gisi mükellefi olanlar ile ba-
zı kurumlar vergisi mükel-
leflerine yüzde 5 oranında 
vergi iadesi sağlayan tasarı-

da memurlar ve diğer sabit 
gelirliler yine unutuldu. Tür-
kiye Kamu-Sen olarak ver-
gisini düzenli olarak ödeyen 
memurların da bu düzenle-
me kapsamında değerlen-
dirilmesi gerektiğini ifade e-
den teklifimizi TBMM Plan ve 
Bütçe Komisyon Başkanlığı-
na ilettik. Türkiye Kamu-Sen 

Ar-Ge Merkezince hazırla-
nan ve kamu görevlileri üze-
rindeki vergi yükünü azalt-
mayı hedefleyen kanun öne-
rimizi siyasi partilerin tem-
silcilerine sunduk. Temen-
nimiz, önerimizin hükümet 
nezdinde kabul görmesi ve 
vergisini düzenli ödeyen, ül-
kenin vergi yükünü omuz-

layan, hatta maaşından bir-
çok iş adamından daha faz-
la vergi kesilen kamu görev-
lilerinin vergi yükünün azal-
tılması ve adil bir gelir dağılı-
mı sağlanarak herkesin ka-
zancı oranında vergi ödediği 
bir sistemin hakim kılınma-
sı yönündedir” diye konuştu. 
Ersan ERDOĞAN

Bakış Açısı
Mustafa ATALAY

Türk Eğitim Sen Manisa Şube Başkanı

Değerli dostlar, bu hafta internet sitelerinden 
edindiğim iki güzel tespiti sizlerle paylaşmak 
istiyorum.

Bu iki önemli tespiti okuduktan sonra çevreni-
ze, kentinize ve kendinize bir kez daha bakın. 
Bakın bakalım, neler göreceksiniz?

İsveç’te araçlarıyla iş yerine erken gelenler, 
otoparkta girişteki boş yerlere değil de otoparkın 
sonuna doğru park ederlermiş.

Niye? (Ne güzel, girişte boş yer varken niye 
arkaya gitsin ki!) 

Çünkü ilk gelenlerin yürümek için zamanları 
vardır; ama geç kalanlar için zaman dar olabilir. 
Onun için girişteki park yerlerini geç gelenler 
için bırakırlarmış. 

Buna, “kolektif zeka” veya “ortak toplumsal 
zeka” deniliyormuş. (Tabii, sonra da birileri 
soruyor; o 8 milyonluk ülke insanının yaptığı 
arabanın kapısını niye 80 milyonluk ülke 
yapamıyor, diye?)

Biz, böyle bir durumu, işi ve başarıyı ne 
zaman görürüz, diye soracaklara vereceğimiz 
cevap, çok açık ve kesin: 

Bizim nesil göremez! 
İkinci tespit de İsveç’ten.
İsveç’te derler ki “Eğer bir yerde, yani yolda, 

caddede, sokakta çok fazla kasis varsa orada 
trafik kültürü düşüktür.”

Merak edip sormuşlar: 
Neden?
Onlar da şöyle açıklamışlar:
“Yollardaki tabelayı okumak yetmiyorsa, 

okuduğunu anlamıyorsa, fiziksel engelle durdur-
mak zorunda kalıyorsun, demektir. Bu, aynı 
biçimde kaldırım yüksekliği için de geçerlidir. 
Kaldırımlar yükseldikçe medeniyet, çağdaşlık 
iner.”

Trafiğe bak, medeniyeti, çağdaşlığı gör!
Şimdi bu iki önemli tespitten sonra yıllardır 

yaşadığımız güzelim kentimize, Manisa’mıza 
bakalım.

Her geçen gün yollarımızdaki kasis sayısı 
artmakta.

Kaldırımlarımız bir yandan güzelleşirken diğer 
yandan kenarlarına çakılan kazıklarla çirkinleş-
mekte.

Yol ve kaldırım kenarları yeşil kuşaklarla 
güzelleştirilirken buraları birilerinin özel park 
yerine dönüşmekte. O kadar emek, o kadar 
masraf, benciller ve düşüncesizler yüzünden 
heder edilmekte.

Işık, geçiş üstünlüğü, dönüş kuralı, durma-du-
raklama kuralları yok sayılmakta.

Hele ki park etme pervasızlığına ve saygısızlı-
ğına ne demeli?

Rast gele araç bırakmalar, iki aracın konula-
cağı yere tek aracın düzensizce bırakılması, çift 
sıra park etmeler…

En sinir bozucu olanı nedir, biliyor musunuz?
Üç beş metre ilerde boş yer varken işi olan 

yerin önünde aracını ikinci sıraya bırakıp 
gidenler. Güya insanlık yapıyor, dörtlüleri yakıp 
da gidiyor. Sonra da diyor ki “dörtlüleri yaktık 
ya!”

Dörtlüleri yakınca sorun çözülüyor sanki! 
Bu yapılanlar, saygısızlığın, seviyesizliğin, 

duyarsızlığın ve bencilliğin en can alıcı örnekleri.
Araç kullananlara, yayalara söylenecek söz 

çok da anlayacak var mı bilemiyorum. 
İkinci tespitteki son cümle çok etkileyiciydi:
Trafiğe bak, medeniyeti, çağdaşlığı gör!
Evet, aynen öyle! (21 Şubat 2017 Manisa)

Sözün Özü
Dünya nüfusu arttıkça insan sayısı azalıyor. 

Chuck PALAHNIUK

KENTLİLİK-ÇAĞDAŞLIK

Büyükşehirden
Cemevi’ne destek
Saruhanlı ilçesine bağlı Dilek Mahallesi’nin uzun yıllardır hasret kal-
dığı hizmetleri Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün’ün 
talimatlarıyla kısa sürede yerine getiren Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, mahallede bulunan Cemevi’ne masa ve sandalye hediye etti.

Akgedik’te şehir inşa edildi
Manisa’da konut sorunu çözmek için harekete geçen Yunusemre Belediyesi, Toplu 
Konut İdaresi işbirliği ile konut hamlesi başlattı. İlk olarak Akgedik Mahallesi’nde 
yapımına başlanan 5 bin 500 konutluk alanda 1100 konut bitme aşamasına geldi. 

Akgedik Mahallesi’nin ya-
nı sıra Gürle’de de yapılacak 
konutlarla bölgede yaklaşık 
40 bin kişinin yaşayacağı öğ-
renildi. Yunusemre Belediyesi 
Belediye tarafından, bölgede-
ki çalışmalar gazetecileri ge-

zi ile tanıtıldı. Yunusemre Be-
lediye Başkan Yardımcısı Kılıç 
Kaya,  1.5 milyarlık yatırımla 
Akgedik ve Gürle’deki yakla-
şık 10 bin toplu konut ile ken-
tin konut sorununun çözüle-
ceğini söyledi. Kılıç Kaya, in-

şaatı biten örnek daireleri de 
tanıttı. 2+1 olan ve 98 metre-
karelik örnek daireyi gezdi-
ren Kaya, evlerde en iyi mal-
zemelerin kullanıldığını ifade 
etti. 

EVLER EKİM AYINDA
TESLİM EDİLECEK

İlk olarak Akgedik’te altya-
pı sorununun çözüldüğünü ve 
ardından 1100 konutun inşa-
atının bitme aşamasına gel-
diğini açıklayan Kılıç Kaya, bu 
yılın ekim ayında evlerin hak 
sahiplerine teslim edileceğini 
duyurdu. Akgedik’te toplam 5 
etap olacağını ve 2’inci etabın 
da çalışmalarının başladığını 
kaydeden Kaya, “1 milyon 550 
bin metrekare alan üzerine 

kurulacak Akgedik'te 5 bin 
500 konut, 21 eğitim kurumu, 
2 sağlık kuruluşu,  1 pazarye-
ri, 7 ibadethane, 14 çocuk o-
yun parkı, 5 ticaret merkezi, 7 
kent meydanı ve pek çok ya-
tırım hayat bulacak. İlk etabın 
konutları 2017 yılının ekim a-
yında teslimatlar yapılır” de-
di.

 Bölgede doğalgaz, içme su-

yu, kanalizasyon ve yol so-
runlarının da çözüme kavuş-
turulduğunu belirterek, 2. e-
tapta ise ihale yapıldıktan 
sonra talepleri almaya baş-
layacaklarını ifade etti. Kaya, 
4 ay içinde de kazma süreci-
nin başlayacağını belirterek, 
ikinci etapta bin 350-400 
konut yapılacağını söyledi. 
Ersan ERDOĞAN 

Kamu çalışanları için
vergi indirimi talebi
Türkiye Eğitim-Sen Manisa Şube Başkanı Mustafa Atalay, vergisini düzenli 
ödeyen esnafa vergi indirimi getirecek olan Gelir Vergisi Kanunu ile Bazı Ka-
nunlarda Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun Tasarısı kapsamında vergisini 
düzenli olarak ödeyen memurların da değerlendirmesi gerektiğini söyledi. 

Eski garaj çok amaçlı salon oluyor
Şehzadeler Belediyesi ekipleri Hamzabeyli Mahallesinde geçtiğimiz yıllarda garaj o-
larak kullanılan binada tadilat çalışması başlattı. Yapılan tadilat çalışmalarının ta-
mamlanmasının ardından Hamzabeyli Mahallesi yeni bir salona kavuşmuş olacak.



K Parti Manisa İl Başka-
nı Berk Mersinli yönetim 
kurulu üyeleriyle birlikte 
PKK terör örgütünün 1991 
yılında Siirt’in Kesmetaş 
köyüne yaptığı baskında 
şehit düşen Reşit Oyit’in, 
25 günlük torunu Enes O-
yit’in ailesine ziyarette 
bulundu. 

Başkan Mersinli ve yö-
netim kurulu üyelerini, 

şehit babasının ismini a-
lan Reşit Oyit (25) kapıda 
karşıladı. 

Mersinli, ailenin ikin-
ci çocuğu olan minik E-
nes’in vatana millete ha-

yırlı evlat olmasını te-
menni etti. Ayrıca Mer-
sinli, Enes için yanında 
getirdikleri çeşitli hediye-
leri aileye takdim etti. 
Ersan ERDOĞAN
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Manisa Büyükşehir Belediyesi Şehir Ti-
yatrosunda düzenlenen anma programı-
na Büyükşehir Belediye Meclisi Grup Baş-
kanvekili Mehmet Güzgülü, Büyükşe-
hir Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Genç, Büyükşehir Belediyesi Tef-
tiş Kurulu Başkanı Ahmet Türkgüler, Bü-
yükşehir Belediyesi Başkan Danışmanı 
Mimar Azmi Açıkdil ile birlikte parti tem-

silcileri, Ülkü Ocakları temsilcileri, öğren-
ciler ve çok sayıda Manisalı katıldı. Anma 
gecesinde Ülkücü Şehit Fırat Yılmaz Ça-
kıroğlu için dualar okunurken, kendisi için 
yazılan şiirler öğrenciler tarafından okun-
du. Ayrıca anma gecesinde Çakıroğlu’nun 
hayatını konu alan ailesi ve arkadaşları-
nın da yer aldığı kısa bir sinevizyon göste-
rimi yapıldı. Haber Merkezi 

Kula’da Umreye gidecek olan ka-
file dualarla kutsal topraklara uğur-
landı. Kula Merkez Kurşunlu Cami-
i önünden gerçekleşen uğurlama tö-
reninden umreye gidecek 40 vatan-

daş yakınlarıyla vedalaştı.
Kafile başkanı ve aynı zaman Ku-

la Tahtalı Camisi İmamı olan Mah-
mut Topal, Kula İlçe Müftülüğü or-
ganizasyonuyla umreye gidecekle-
rini belirterek, “Umreye gitmek yol-
culukların en güzeli. Müftülüğümüz 
öncülüğünde umre ziyaretine ilçe-
mizden 26’si kadın toplam 40 kişi 
katıldı. Kutsal topraklara yapılacak 
bu ziyaret çok önemli. İnşallah gide-
meyen kardeşlerimize de Cenab-ı 
Allah nasip eder” ifadesini kullandı.

Kafiledekiler, okunan dua ve ila-
hilerin ardından yakınlarıyla veda-
laşarak ilçeden ayrıldı. Umreciler 
24 gün sürecek ziyaretin ardından 
16 Mart 2017 günü Kula’ya dönecek. 
(İHA)

AK Partili Berk Mersinli’den şehit
torununu sevindiren ziyaret

AK Parti Manisa İl Başkanı Berk Mersinli, PKK’nın 1991 
yılında Siirt’in Kesmetaş köyüne yaptığı baskında şe-
hit düşen Reşit Oyit’in, 25 gün önce doğan torununu zi-
yaret ederek, aileye çeşitli hediyeler takdim etti.

Dualarla kutsal
topraklara uğurlandılar

Dualarla kutsal
topraklara uğurlandılar
Diyanet İşleri Başkanlığının 2017 yılı Umre organizas-
yonu kapsamında Manisa'nın Kula ilçesinden dördün-
cü ve son kafile dualarla kutsal topraklara uğurlandı.

Doğada huzur buluyor
ManisalılarManisalılar

İzmir Orman Bölge Müdürü Şahin Aybal, İzmir Orman Böl-
ge Müdürlüğü tarafından Manisa'da bugüne kadar toplam 
11 mesire alanı ve 4 şehir ormanı tesis edildiğini bildirdi.

Şehit Çakıroğlu dualarla anıldı
Manisa Ülkü Ocakları Eğitim ve Kültür Vakfı, Celal Bayar Üniversitesinde eğitim gören öğrenciler-
le birlikte Ege Üniversitesinde çıkan olaylarda şehit düşen Fırat Yılmaz Çakıroğlu’nu, ölümünün 
ikinci yıldönümünde unutmadı. Ülkücü Şehit Çakıroğlu düzenlenen programda dualarla anıldı.

Proje kapsamında Beşeylül İlko-
kulu Müdürü Ahmet Sarp, Müdür 
Yardımcısı Nahide Girgin ve Okul Ai-
le Birliği Başkanı İlkay Erdem ile GE-
MA Vakfı Genel Başkanı Şener Ki-
limcigöldelioğlu, Belediye Başkanı 
Zeki Kayda’yı makamında ziyaret 
etti.

Ziyarette GEMA Vakfı Genel Baş-
kanı Kilimcigöldelioğlu, GEMA Vak-
fı ile Beşeylül İlkokulunun ortaklaşa 
düzenlediği 'Organik Tohum Yaygın-
laştırma' projesi kapsamında Baş-
kan Zeki Kayda’ya bilgiler verdi.

Kilimcigöldelioğlu, Kıbrıs Girne 
Karşıyaka İlkokulu ile Beşeylül İlko-
kulu arasında gerçekleştirilecek o-
lan tohumların takas şenliği konu-
sunda belediyeden yardım istedi. O-

kul Aile Birliği Başkanı Erdem de, o-
kulun eksiklerinin olduğunu ifade e-
derek, bu konuda Başkan Zeki Kay-
da’dan yardım beklediklerini iletir-
ken, Okul Müdürü Ahmet Sarp ise e-
ğitim kurumları ile okullara göster-
diği ilgi ve destekten dolayı Beledi-
ye Başkanı Zeki Kayda’ya teşekkür 
ederek, çiçek takdim etti. Ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti ifade eden 
Başkan Kayda, eğitime her zaman 
destek olduğunu ve belediye ola-
rak istenilen yardımları gerçekleşti-
receğini belirterek, GEMA Vakfı Ge-
nel Başkanı Kilimcigöldelioğlu, Be-
şeylül İlkokulu Müdürü Sarp, Müdür 
Yardımcısı Girgin ve Okul Aile Birliği 
Başkanı Erdem’e ziyaretlerinden do-
layı teşekkür etti. (İHA)

Salihli’de organik
tohum seferberliği
Manisa’nın Salihli ilçesindeki Beşeylül İlkokulu ve kısa 
adı GEMA olan Gediz Havzası Erozyonla Mücadele Ağaç-
landırma Çevre ve Kalkınma Vakfının ortak çalışmasıyla 
'Organik Tohum Yaygınlaştırma' Projesi hayata geçiriliyor.

Aybal, yaptığı açıkla-
mada, şehrin gürültü-
sünden ve stresinden u-
zaklaşıp huzurlu bir or-
tamda tabiatla, ormanla 
iç içe vakit geçirmek ve 
aileleriyle bir arada pik-
nik yapmak isteyen Ma-
nisalılar için mesire a-
lanları ve kent ormanla-
rı oluşturduklarını kay-
detti.Ağaca ve ormana 
sevdalı Manisalıları or-
manlarla güvenli ve sağ-
lıklı bir şekilde buluştur-
mak amacıyla tesis et-
tikleri bu özel alanlarda 
vatandaşların verimli bir 

şekilde vakit geçirmesi i-
çin her türlü ayrıntıların 
düşünüldüğünü vurgula-
yan Aybal, "İzmir Orman 
Bölge Müdürlüğü, bugüne 
kadar toplam 11 adet me-
sire alanı ve 4 adet de şe-
hir ormanı tesis etti. Bi-
siklet, koşu yolundan se-
yir teraslarına, ateşli a-
teşsiz piknik alanların-

dan çocuklar için oyun 
parklarına kadar her tür-
lü olanak bulunuyor." di-
ye konuştu. Bu alanların 
başka bir faydasının ise 
orman yangınlarını azalt-
mak olduğunu ifade eden 
Aybal, her türlü tedbirin 
alındığı ve kontrol altın-
da tutulan bu alanlarda 
yapılan ateşli piknikle-
rin büyük yangın felaket-
lerinin de önüne geçtiğini 
sözlerine ekledi. (AA)
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Türk bilim insanlarınca, uluslararası patente
sahip yerli teknolojiyle, kaplama malzemesi
olarak bor madeninin kullanıldığı diş im-

plantı geliştirildi. Yeni teknoloji ile yapılan implant-
lar, kemiğin iyileşme sürecini kısaltacak ve
dayanıklılığı artıracak.

TÜBİTAK, Gazi Üniversitesi (GÜ), Muğla Sıtkı
Koçman Üniversitesi, İstanbul Teknik Üniversitesi,
Hacettepe Üniversitesi ve Aksaray Üniversitesi ile
birlikte yürütülen bilimsel ortaklıkla gerçekleşti-
rilen proje ile yerli teknoloji ve yerli malzeme kul-
lanılarak implant geliştirildi.

Çene kemiğine yerleştirilen ve protezlere des-
tek için yapılan yapay diş kökleri olarak kullanıla-
cak yerli ürün, iyileşme süresini kısaltarak
hastanın yaşam kalitesini artırmasıyla mevcut te-
davilere meydan okuyacak.

"2018'DE 10 MİLYAR DOLARLIK
BİR DEĞERE ULAŞACAK"

Araştırma ve geliştirme ekibinde yer alan GÜ
Diş Hekimliği Fakültesi Ağız Diş Çene Hastalıkları
Cerrahisi Anabilim Dalı Öğretim Üyesi Prof. Dr.
Derviş Yılmaz, AA muhabirine yaptığı açıklamada,
implantların kaybedilen uzvun yerine yerleştiri-
len, biyolojik olarak uyumlu yapay malzemeler ol-
duğunu söyledi.

Yılmaz, dişsiz bir çenede implant desteği olma-
dığında alt çenede protez kullanılmasının, konuş-
mada, yemek yemede sıkıntı yarattığını, estetiği
bozduğunu anlatarak, "Verilere göre, dünyada 2010
yılında yaklaşık 4,5 milyar dolar ekonomik değeri
olan yaklaşık 40 milyon implant kullanıldı. Bu pa-
zarın yılda yaklaşık yüzde 12 oranında arttığı göz
önüne alındığında 2018'de rakamın 10 milyar do-
lara ulaşacağı öngörülüyor. Resmi kayıtlara göre,

Türkiye'de de 2010'da 350 bin implant yapıldı.
Bugün için bu sayının 600 bin adet olduğu tahmin
ediliyor." diye konuştu.

Prof. Dr. Yılmaz, üst ya da alt çeneye yerleştiri-

len implantlar için yaklaşık 2-6 aylık bekleme sü-
resinin söz konusu olduğunu anlatarak, geliştirilen
implantlarla bu sürenin kısaltılması ve yaşam
standardının artırılmasının amaçlandığını söyledi.

"BORUN, DOKUYA
KARIŞMADIĞI TESPİT EDİLDİ"

Geliştirilen yöntem hakkında bilgi veren GÜ Diş
Hekimliği Fakültesi Tıbbi Mikrobiyoloji Anabilim
Dalı Öğretim Üyesi Prof. Dr. Aysel Uğur da implant-
ların biyolojik sistemle doğrudan temas halinde
olan, ancak aynı zamanda sisteme yabancı mater-
yaller olduğunu anlattı.

Bu nedenle implantların doku ile uyumlu bir
malzemeden yapılması ve bu malzemenin dokuya
zarar vermemesi gerektiğinin altını çizen Uğur,
"Daha da önemlisi kullanılacak bu materyallerin
mekanik açıdan dayanıklı olması ve aşınmaması
gerekir. Bu noktada, implantların yüzeyi önem
taşır." diye konuştu.

Borun implant teknolojisine çok uygun oldu-
ğunu vurgulayan Uğur, sözlerine şöyle devam etti:

"Neden bor kullanıldı? Çünkü bor, antimikro-
biyal özelliği olan bir element. Mikroorganizmaları
öldürür, yüzeyde mikroorganizmaların tutunarak
plak oluşturmasını engeller, oksidatif hasarı mini-

mize eder. Daha da önemlisi kemik dokusuyla
uyumlu. Prof. Dr. Uğur, projenin tamamlanmak
üzere olduğunu ve yeni klinik çalışmaların ardın-
dan implantın 2-3 yıl içinde kullanıma girmesinin
öngörüldüğünü kaydetti.

İMPLANT NEDİR?
Çene kemiğine yerleştirilen ve protezlere des-

tek için yapılan yapay diş kökleri olan implant,
eksik dişlerin yerine yapılan, uzun ömürlü ve
yaşam boyu kullanılabilen vidalar olarak tanımla-
nıyor.

İmplantlar, diş hekimlerince steril ortamlarda,
küçük cerrahi bir işlemle çene kemiğine yerleşti-
riliyor. Bu işlem sonrasında yaklaşık olarak 2-3 ay
içinde implant çene kemiğine tamamen tutunuyor.
Bu aşamalardan sonra gerçek bir diş kökünün ye-
rini alan implant, üzerine konacak protezi taşıya-
cak duruma geliyor. ((AAAA))

Turkiye'den implant 
teknolojisine 'bor' imzası

TÜBİTAK ve 5 üniversitenin
iş birliğinde, yerli 

teknolojiyle, kaplaması 
bor madeninden yapılan 
diş implantı geliştirildi.

BD'nin Binghamton New
York Eyalet Üniversitesin-
den araştırmacılar, yaptık-
ları deneylerde sakız ve
şekerlemelerden ekmeğe
kadar işlenmiş gıdalarda
yaygın olarak kullanılan ti-
tanyum oksit nano-parça-
cıklarına sürekli olarak
maruz kalan ince bağırsak
hücrelerinin besleyici öge-
leri tutma ve hastalık yapıcı
mikropları engelleme işlev-
lerinin "belirgin şekilde
azaldığını" tespit etti.

Bilim adamları, yaptık-
ları deneylerde, bir ince ba-
ğırsak hücre kültürü
örneğini, dört saat boyunca
bir öğünde maruz kalacağı
kadar (akut etki) ve ardın-
dan beş gün boyunca üç
öğünde maruz kalacağı
kadar (kronik etki) titan-
yum oksit nano-parçacık-
larıyla aşıladı. Akut etki
hücrelerde belirgin bir deği-
şiklik yaratmazken, kronik
etkinin hücrelerin mikrovilü

adı verilen soğurucu çıkın-
tılarını azalttığı gözlendi.
Mikrovilülerin azalmasıyla
bağırsak bariyerinin zayıf-
ladığı, metabolizmanın ya-
vaşladığı, demir, çinko, yağ
asitleri gibi bazı besinlerin
sindirilmesinin zorlaştığı
tespit edildi.Biyomedikal
Mühendislik Bölümü Öğre-
tim Üyesi Dr. Gretchen
Mahler, "Titanyum oksitten
kaçınmanın yolu işlenmiş
gıdalardan, özellikle de şe-
kerlemelerden uzak dur-
mak." değerlendirmesinde
bulundu. 

ABD Gıda ve İlaç Dairesi,
titanyum oksidi "sindirimi
güvenli" maddeler sınıfında
kabul ediyor. Arizona Üni-
versitesinin 2012 yılında
yaptığı araştırmada, sakız-
dan hazır kek ve mayoneze
kadar 89 ayrı işlenmiş gıda-
nın muhteviyatı test edilmiş
ve ürünlerin hepsinde ti-
tanyum oksit olduğu tespit
edilmişti. ((AAAA))

Katkı maddeleri sindirimi
olumsuz etkiliyor

BBiilliimm  aaddaammllaarrıı,,  ggııddaa  eennddüüssttrriissiinnddee  yyaayyggıınn  oollaarraakk
kkuullllaannııllaann  bbiirr  kkaattkkıı  mmaaddddeessiinniinn  iinnccee  bbaağğıırrssaakk  hhüücc--
rreelleerriinniinn  yyaappııssıınnıı  vvee  iişşlleevviinnii  bboozzdduuğğuunnuu  bbeelliirrlleeddii..

Migren ağrıları nedeniyle sosyal hayatında
da sorunlar yaşayan Açıkbaş, hastalıktan kur-
tulmak için birçok kez doktora başvurdu.Yapı-
lan tedavilerden olumlu sonuç alamayan ve
şikayetleri geçmeyen Açıkbaş, daha sonra te-
davi amaçlı bazı alanlarda kullanılan botoksun,
migren tedavisinde de uygulanabildiğini öğ-
rendi. Açıkbaş, bunun üzerine botoks yaptır-
maya karar vererek, Plastik, Rekonstrüktif ve
Estetik Cerrahi Uzmanı Op. Dr. Cahit Vural'a
başvurdu. Yaklaşık 4 ay önce yapılan uygula-
manın ardından ağrıları tamamen geçen Açık-
baş, şimdi migrensiz yaşamanın keyfini
sürüyor.

"HAYATIM TAMAMEN DEĞİŞTİ"
Açıkbaş, AA muhabirine yaptığı açıkla-

mada, uzun yıllar savaştığı migrenin diğer baş
ağrılarından daha farklı ve şiddetli seyrettiğini
belirterek, şöyle devam etti:

"Botoksun bu anlamda çok methini duydum
ve yaptırmaya karar verdim. 4 ay önceki teda-
vinin ardından ağrılarım bir anda kesildi. Şimdi
rahatım, ağrı kesicilerden kurtuldum. Ağrı baş-

ladığında birçok ilaç alıyordum. İçtiğim ilaç sayı-
sını hatırlamıyorum bile. Bazen hastanelik olu-
yordum. Ağrı kesici serumlarla müdahale
ediyorlardı. Şu an bence ilaç, ağrı kesici kullan-
mamak dünyanın en güzel şeyi." Daha önce hiç
botoks yaptırmadığı için başta bir tedirginlik
yaşadığını aktaran Açıkbaş, "Ancak bu işlemin
diğer uygulamalar gibi vücudu yoran bir yanı
yok. Ağrılar bir anda geçmiş gibi sanki. Bir daha
hiç olmayacak gibi... Ama hala yine de 'Ya ağrı
yaşarsam' diye bir tedirginlik var. Ancak ağrı
olmayınca hayat kalitem yükseldi. Hayatım ta-
mamen değişti." ifadelerini kullandı.

"BOTOKS MİGREN İÇİN 
MUCİZEVİ BİR TEDAVİ"

Op. Dr. Vural da migren tedavisi için botoks
ve cerrahi yöntemlerin yaygın şekilde kullanıl-
maya başlandığını ve bu anlamda etkiyi çö-
zümler olduğunu söyledi.

Vural, özellikle botoksun migren için muciz-
evi bir tedavi yöntemi olduğuna işaret ederek,
"Migren, insanların hayat kalitesini çok etkile-
yen bir hastalık. İnsanların iş gücünü etkiliyor.

Genç yaşta bunu yaşayan bazı öğrencilerin
okula devam etmesini engelliyor. Hatta ağrılar
yüzünden evlenmekten vazgeçmek üzere olan
hastalarımız oldu. Migrenin tanısının konması
konusunda biz rol almıyoruz. Ancak tedavisi
konusunda estetik cerrahların kullandığı bo-
toks ve migren cerrahisi yöntemleriyle biz de
hastalarımızın ağrılarına çözüm sunuyoruz."
diye konuştu.

Migren ağrılarına yönelik botoks uygulama-
sının estetisyenler tarafından tesadüfen bulun-
duğunu anlatan Vural, şunları kaydetti:

"Biz botoksu estetikte kullanıyoruz. Vatan-
daşlarımız da botoksun estetik kullanımına
aşinalar. Ancak biz botoksu migren hastala-
rında da öncelikli tedavi olarak kullanmaya
başladık. Migren ataklarının yüz kaslarının ça-
lışmasına neden olduğunu düşünüyoruz. Bo-
toks tedavisiyle bu kasların çalışmasını
engelleyerek tedaviyi gerçekleştiriyoruz. Bu-
nunla aslında migrenin yansımasını engelle-
meye çalışıyoruz. Botoksla tedavi olmuş hasta
ya hastalıktan tamamen kurtuluyor ya da
ataklarını hafif atlatıyor." ((AAAA))

YYaakkllaaşşııkk  1100  yyııllddıırr  ssüürreenn  şşiiddddeettllii  kkrroonniikk  mmiiggrreenn  aağğ--
rrııllaarrıı  nneeddeenniiyyllee  hhaayyaattıı  kkaabbuussaa  ddöönneenn  3300  yyaaşşıınnddaakkii
HHaannddaann  AAççııkkbbaaşş,,  tteeddaavvii  aammaaççllıı  kkuullllaannııllaann  bboottookkss

uuyygguullaammaassıı  ssaayyeessiinnddee  aağğrrııllaarrıınnddaann  kkuurrttuulldduu..

Kronik migreni
botoksla yendi

Ordu'da yaşayan ailesi tarafından
rahatsızlanması üzerine hastaneye
götürülen 5 aylık Tolgahan bebek, bu-
radaki muayenesinin ardından ileri
tetkik ve tedavi amacıyla Ondokuz
Mayıs Üniversitesi (OMÜ) Sağlık Uy-
gulama ve Araştırma Merke-
zine sevk edildi. 

Sağlık Uygulama
ve Araştırma Mer-
kezi üroloji klini-
ğinde Tıp Fakültesi
Üroloji Ana Bilim
Dalı Öğretim Üyesi

Doç. Dr. Berkan Reşorlu'nun yaptığı
tetkiklerde bebeğin her iki böbre-
ğinde de çok sayıda taş bulunduğu
belirlendi. Ameliyat kararı alınmasının
ardından Reşorlu ile aynı bölümde öğ-
retim üyesi Prof. Dr. Rüştü Cankon

Germiyanoğlu, bebeği ame-
liyat ederek böbrekle-

rinden 56 taş
çıkardı. Tolgahan

bebek, sağlığına
kavuşarak has-
taneden taburcu

edildi.

"İLERLEYEN YAŞLARDA
TEKRARLAMA

EĞİLİMİ GÖSTEREBİLİR"
Doç. Dr. Reşorlu, AA muhabirine

yaptığı açıklamada, rahatsızlanan be-
bekte böbreklerinde gelişen taşların
organ çıkışını tıkaması sonucu böbrek
yetmezliği geliştiğini söyledi. Bebeğin
tedavi sürecinin başarılı şekilde ger-
çekleştirildiğini belirten Reşorlu, şun-
ları dile getirdi: "İlk olarak böbrek
yetmezliği sorununu çözmek için
hastaya stent yerleştirdik. Kanalı tı-
kayan taşları kırdık. Ardından Germi-

yanoğlu hocamız ile gerçekleştirdiği-
miz ameliyatta hastamızın sol böbre-
ğinden 36, sağ böbreğinden ise 20 taş
çıkartarak tamamen temizledik. Be-
beğin sahip olduğu birtakım genetik
bozukluklar nedeniyle böbreklerinde
oluşan çok sayıda taşı başarılı şekilde
çıkardık." Bebeğin sağlık durumunun
iyi olduğunu bildiren Reşorlu, "5 aylık
bebekte çok sayıda taş oluşması nadir
görülen bir durumdur. Bu tür ameli-
yatlar Türkiye'de ve dünyada sınırlı
merkezlerde yapılmaktadır." ifadesini
kullandı.

OOnnddookkuuzz  MMaayyııss
ÜÜnniivveerrssiitteessii  

SSaağğllııkk  UUyygguullaammaa  
vvee  AArraaşşttıırrmmaa
MMeerrkkeezzii’’nnddee
tteeddaavvii  eeddiilleenn

55  aayyllııkk
eerrkkeekk  bbeebbeeğğiinn  

bbööbbrreekklleerriinnddeenn
ffaarrkkllıı  eebbaattllaarrddaa  
5566  ttaaşş  ççııkkaarrııllddıı..

5 aylık bebeğin böbreklerinden 56 taş çıktı



Yaklaşık 11 ay aradan sonra dolar karşı-
sında ilk kez 3 hafta üst üste değer kazanan
Türk lirası (TL), şubat başından dünkü kapa-
nışa kadar yüzde 3,83 kazançla gelişmekte
olan ülke para birimleri içinde de en iyi per-
formansı gösterdi.

Yıla 3,52 seviyelerinden başlayan
dolar/TL, küresel piyasalarda artan dolar ta-
lebine paralel 11 Ocak'ta 3,9422 seviyelerine
kadar yükselse de Türkiye Cumhuriyet Mer-
kez Bankasının (TCMB) piyasalara müdaha-
leleriyle düşüşe geçerek 14 Mart 2016'dan bu
yana ilk defa 3 hafta üst üste değer kaybetti.

Düşüş eğilimini bu haftaya da taşıyan
dolar/TL, haftanın ilk işlem gününde 1,5 ayın
en düşük seviyesi olan 3,6132'ye kadar geri-
ledi. Dolar/TL'nin dolar karşısında 3,80 sevi-
yelerinde olduğu 30 Ocak'ta, yayımladığı
rapor ile 3,59 seviyelerine gerileyeceği tahmi-
ninde bulunan Hollanda merkezli Rabo-
bank'ın öngördüğü seviyelere de yaklaşıldı.

"ŞUBAT AYINDA EN İYİ PERFORMANS
GÖSTEREN PARA BİRİMİ"

Bu ay gelişmekte olan ülke para birim-
leri arasında en iyi performansı TL
sergiledi. TL, şubat başından
dünkü kapanışa kadar yüzde
3,83 artışla dolar karşısında
en fazla değer kazanan
para birimi oldu.

Rabobank Gelişen
Piyasalar Kur Stratejisti
Piotr Matys, yaptığı açıkla-
mada, TL'nin, gelişmekte olan para
birimleri arasında bu ay en iyi performans
gösteren para birimi olduğunu söyledi.

"DOLAR, 3,60 KIRILIRSA
3,40-3,55 BANDINA GERİ ÇEKİLEBİLİR"
Paksoy, teknik olarak düzeltmenin hız ka-

zanması için 3,58-3,60 desteğinin kırılma
olasılığının önemli olacağını, bunun gerçek

leşmesi halinde aşağıda 3,40-3,55 geniş bant
aralığına doğru bir hareketin mümkün hale
gelebileceğini belirterek, "Arada gelecek
yükselişlerde 3,65 -3,67 üzerine geçilmesi
durumunda 3,70-3,75 aralığı önemli bir direnç
eşiği olarak öne çıkacaktır." dedi. ((AAAA))
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TL emsallerine
şubatta fark attı

İnternetten yapılan ödeme tutarı,
2016'da bir önceki yıla kıyasla yüzde
24,6 artarak 68 milyar 883 milyon liraya
yükseldi.

Bankalararası Kart Merkezi (BKM)
verilerinden derlenen bilgiye göre,
geçen yıl yerli kartlarla 256,5 milyonu
yurt içinde, 50,4 milyonu da yurt dı-
şında olmak üzere toplam 306,9 milyon

adet işlem gerçekleşti.Yerli kartlarla
yurt içi ve dışında internet üzerinden
yapılan işlem sayısı, bir önceki yıla göre
yüzde 17,6 arttı. 2015 yılında işlem sa-
yısı 260,9 milyon düzeyindeydi.

İnternette, yerli kartlarla işlemlerin
tutarı ise yurt içinde 63 milyar 479 lira,
yurt dışında 5 milyar 405 lira, toplamda
ise 68 milyar 884 milyon liraya yük-

seldi. Yerli kartlarla yurt içi ve dışında
internet üzerinden işlem tutarı bir ön-
ceki yıla kıyasla yüzde 24,6 artış gös-
terdi. 2015'te işlem tutarı 55 milyar 284
milyon liraydı.

Son 5 yılda yerli kartlarla yurt içi ve
dışında yapılan işlem sayısı yüzde
109,8, işlem tutarı ise yüzde 177,9 artışa
işaret etti. ((AAAA))

Sanal alemde harcama 70 milyar liraya dayandıSanal alemde harcama 70 milyar liraya dayandı
İnternetten 

yapılan ödeme
tutarı 2016'da 

bir önceki 
yıla göre yüzde

24,6 artışla 68,9
milyar lira oldu.

TL, şubat başından dünkü kapanışa kadar dolar karşısında yüzde 3,83 kazançla
gelişmekte olan ülkeler içinde en iyi performans gösteren para birimi oldu.

Gümrük ve Ticaret Bakanı Bülent Tüfenkci, ba-
kanlık toplantı salonunda Müstakil Sanayici ve
İşadamları Derneği (MÜSİAD) Genel Başkanı Nail
Olpak, MÜSİAD Ankara Başkanı İlhan Erdal ve be-
raberindeki heyeti kabul etti.Burada konuşan Tü-
fenkci, istikrar ve güvenin en fazla iş adamları için
gerekli olduğunu vurgulayarak, "Koalisyonların ve
hükümetsiz kalmanın Türkiye'de maliyetini bili-
yoruz. Parlamenter sistemin darbeler ürettiğini de
yaşayarak gördük." değerlendirmesinde bu-

lundu.Tüfenkci, mevcut sistemin vesayet odakla-
rına açık olduğunu belirterek, sistemin her zaman
kriz yaratabileceğini vurguladı. Sistemin bürokra-
tik zorluklarından bahseden Tüfenkci, "2016’da
alınan kararlar ancak 2017’de hayat geçirilebiliyor.
İhracat seferberliği ile ilgili yapmış olduğumuz teş-
vikler ve uygulamalar daha hayata geçmedi, yeni
yeni geçiyor. İhracatçıya yeşil pasaport kararı Ba-
kanlar Kurulunda dün imzadan çıktı, yakında da-
ğıtılmaya başlanır." diye konuştu.(AA) 

Bilgi Teknolojileri ve İleti-
şim Kurumu (BTK) Başkanı
Ömer Fatih Sayan, Kamuda
BT Yönetişimi ve Endüstri 4.0
Teknoloji Platformu etkinli-
ğinde, kamunun uzun yıllar
yazılım ve donanım alanında
sektörün öncü-
lüğünü yaptığını,
son yıllarda ise
özel sektörün
katkısının öne
çıktığını söyledi.

Yerli, milli
üretim ve bunla-
rın kullanımı ko-
nusunda
Türkiye'nin
henüz başlangıç aşamasında
bulunduğuna işaret eden
Sayan, kurum olarak bu
alandaki çabaları destekle-
mek için çeşitli düzenlemeler
yaptıkları anlattı.

Endüstri 4.0'ın bilgiyi,
yüksek teknolojiyi bugüne
kadarki en yüksek oranda
üretimin odağına yerleştirdi-
ğini vurgulayan Sayan, bu
süreçte haberleşme altyapı-
sının öneminin daha da arta-
cağını dile getirdi.

Yerlilik ve millilik ora-
nında yaptıkları çalışmalarla
kaybedilen zamanın telafisi-
nin telaşında olduklarını be-
lirten Sayan, "Bu vizyonla
yerli ve milli üretim felsefe-
sini aşılayarak bütün bu iş-

lerde cüret edip,
bütün bu işlerde
'biz de varız'
deyip devam
edeceğiz. Ar-Ge
merkezlerinde
yapılan çalış-
malar ve bun-
lardan elde
edilecek sonuç-
larla ülkemiz

uluslararası arenada çok
daha fazla söz sahibi olacak
ve yakın gelecekte 5G tekno-
lojilerinin lider üreticilerinden
biri haline gelecek." diye ko-
nuştu.Sayan, ihale şartna-
meleri ile getirilen yerlilik
oranlarının sağlanıp sağlan-
madığının sıkı şekilde takip
edileceğini dile getirerek, bu
şekilde 5G'yi yerli ve milli
ürünle ilk kullanan ülkelerde
biri olma hedefini ulaşmayı
amaçladıkları kaydetti. ((AAAA))  

BTK'nın kapısı
fikri olana açık

BBTTKK  BBaaşşkkaannıı  
SSaayyaann,,  kkuurruumm

oollaarraakk  bbiillggii  
tteekknnoolloojjiilleerrii  vvee

iilleettiişşiimm  aallaannıınnddaa  
fifikkrrii  oollaannllaarrıı

ddeesstteekklleemmeeyyee  hhaazzıırr
oolldduukkllaarrıınnıı  ssööyylleeddii..  

İhracatçıya yeşil pasaport müjdesiİhracatçıya yeşil pasaport müjdesi
Gümrük ve Ticaret 

Bakanı Bülent Tüfenkci,
"İhracatçıya yeşil 

pasaport kararı 
Bakanlar Kurulu’nda 

dün imzadan çıktı, 
yakında dağıtılmaya 

başlanır." dedi.

Gümrük ve Ticaret Ba-
kanı Tüfenkci, "İhracatçıya

yeşil pasaport kararı Bakan-
lar Kurulu'nda dün imzadan

çıktı, yakında dağıtılmaya başlanır" dedi. Gümrük
ve Ticaret Bakanı Bülent Tüfenkci, bakanlık top-
lantı salonunda Müstakil Sanayici ve İşadamları
Derneği (MÜSİAD) Genel Başkanı Nail Olpak, MÜ-
SİAD Ankara Başkanı İlhan Erdal ve beraberin-

deki heyeti kabul etti. Burada konuşan Tüfenkci,
istikrar ve güvenin en fazla işadamları için ge-
rekli olduğunu vurgulayarak, "Koalisyonların ve
hükümetsiz kalmanın Türkiye'de maliyetini bili-
yoruz. Parlamenter sistemin darbeler ürettiğini
de yaşayarak gördük." değerlendirmesinde bu-
lundu.Tüfenkci, mevcut sistemin vesayet odak-
larına açık olduğunu belirterek, sistemin her
zaman kriz yaratabileceğini söyledi. ((AAAA))

İhracatçıya yeşil pasaport dağıtımına başlanıyor

İsrail'in İstanbul Başkonso-
losu Shai Cohen, bundan sonraki
süreçlerde işadamlarına daha
uzun süreli ve çok girişli vize ve-
receklerini belirterek, "Biri vize
başvurusunda bulunursa size
vermeyi düşün-
düğümüz vize tipi
3 yıllık ve çok gi-
rişli bir vize tipi
olacak" dedi.Tür-
kiye İhracatçılar
Meclisi (TİM), Türkiye ile İsrail
arasında normalleşme sürecine
giren ilişkilerin ihracata yansı-
malarını Türkiye-İsrail İş Foru-
mu'nda masaya yatırdı.Forumda
konuşan İsrail'in İstanbul Baş-
konsolosu Cohen, 3 hafta önce
Ankara'da gerçekleşen bir top-
lantıda pek çok alanda ilişkilerin
yenilenmesine karar verildiğini,
burada özellikle ekonomik an-
lamda yeni anlaşmaların yapıl-
ması, eskilerinin de
güncellenmesi konusunda ka-
rarlar aldıklarını bildirdi.Shai
Cohen, "Uzmanlar, ticaret potan-
siyelimizin 8 milyar dolar oldu-
ğunu söylüyor. Şu anda ulaşılan
rakam 4-5 milyar dolar civa-
rında" dedi.8 milyar dolarlık ra-

kamın sadece ihracat ve ithalata
yönelik olduğunu, gelecek 3 yıl
içinde bu rakama ulaşılabilmesi-
nin büyük önem taşıdığını kay-
deden Cohen, THY'nin Tel Aviv'e

günde 10-12
sefer yaptığını,
İsrail'deki işa-
damlarının THY
ile farklı desti-
nasyonlara uç-

tuğunu anlattı.Vize politikalarına
değinen Cohen, şunları kaydetti:
"Bizler zaten İsrail'e gitmek iste-
yen Türkiye'deki iş adamlarının
süreçlerini nasıl kolaylaştırırızın
üzerinde çalışmaya başladık.
Bundan sonraki süreçlerde işa-
damlarına daha uzun süreli ve
çok girişli vize veriyor olacağız.
Mesela sizin aranızdan biri vize
başvurusunda bulunursa size
vermeyi düşündüğümüz vize tipi
3 yıllık ve çok girişli bir vize tipi
olacak. Buna göre de istediğiniz
kadar, sınırsız sayıda İsrail'e se-
yahat edebileceksiniz. İş için İsra-
il'e gidecekseniz ve bizden vize
alacaksanız, lütfen seyahatiniz-
den 3 hafta önce bütün işlemleri-
nizi ve evraklarınızı tamamlamış
olun." ((AAAA))

İsrail'den Türk işadamlarına
3 yıllık vize imkanı
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Hafta sonunda Manisa 19 Mayıs
Stadı’nda konuk ettiği Giresunspor’a 2-1
mağlup olarak son haftalarda yakaladığı
çıkışı sürdüremeyen Manisaspor’da ara
transfer döneminde takıma kazandırılan
Hüseyin Tok’un şu ana kadar değil forma
giymesi 18 kişilik maç kadrosuna bile
alınmaması kafalarda soru işareti bıraktı.
2008-2013 yılları arasında Manisaspor
formasını başarıyla terleten tecrübeli de-
fans oyuncusu daha sonra Başakşehir’in
yolunu tutmuştu.

SEZON SONUNA KADAR
ANLAŞMA SAĞLANDI

Son yıllarda yaşadığı sakatlıklar ne-
deniyle eski performansından uzak kalan
Hüseyin Tok, ligin ilk yarısında ise Balı-
kesirspor’da sadece 1 maçta forma giy-
mişti. Son 4 yılda ise 3 farklı kulüpte
sadece 48 maçta sahaya çıkan Hüseyin
Tok’un şu ana kadar Manisaspor’da maç
kadrosuna bile alınmaması kafalarda
soru işareti bıraktı.

KAPTAN NURİ NEDEN GİTTİ
Geçtiğimiz sezon Manisaspor’un Spor

Toto 2. Ligde yaşadığı şampiyonlukta
büyük katkısı olan ve defansın adeta
vazgeçilmez ismi olan kaptan Nuri Ter-
liksiz, bu sezonda ilk haftalarda takımın
banko ismiydi. Hiçbir sakatlığı bulunma-
yan ve düşüş içerisinde olan Hüseyin
Tok’tan çok daha fazla forma giyen kap-
tan Nuri’nin Başkan Abdullah Mergen ile
yaşadığı sıkıntılar futbol kamuoyunda
uzun süre konuşulmuştu. Manisaspor’da
takım kaptanlığı döneminde her zaman
takım arkadaşlarının haklarını sonuna
kadar savunan kaptan Nuri Terliksiz şu
anda alt yapıda çalışmalarını sürdürüyor.

HENÜZ HAZIR DEĞİL
Manisaspor’da ara transfer döne-

minde takıma kazandırılan futbolcular-
dan İsmail Haktan Odabaşı, Gökhan
Sazdağı, Billal Sebaihi, Slavko Perovic,
Fahri Akyol, Umut Gündoğan, Nikola
Mikic forma şansı bulurken yedek kaleci
Emrah Tuncel ile birlikte sadece Hüseyin
Tok şu ana kadar Siyah Beyazlı formayı
giyme şansı yakalayamadı.

Emrah Tuncel, Manisaspor’da maç

kadrosuna alınırken Hüseyin Tok ise şu
ana kadar Teknik Direktör Sait Karafırtı-
nalar tarafından maç kadrosuna dahi
alınmadı. Göztepe maçı öncesinde kart
cezalısı olan Daniel Dimov’un yoklu-
ğunda ise Teknik Direktör Sait Karafırtı-
nılar, Ümit Yasin Arslan’a defansta forma
şansı vermeye hazırlanıyor. Hüseyin Tok
ise şu anda form olarak forma giymeye
henüz hazır değil.

MANİSASPOR TESELLİ BULDU
TFF 1'inci Lig'in 21'inci haftasında

kendi sahasında Giresunspor'a 2-1 mağ-
lup olarak 5 maç sonra yenilmenin üzün-
tüsünü yaşayan Manisaspor, ateş
hattındaki rakiplerinin de takılmasıyla
teselli buldu. Haftanın ilk antrenmanı ön-
cesi futbolcularıyla yaptığı toplantıda
kendileriyle birlikte tehlikeli bölgede yer
alan 6 takımdan 4'ünün berabere kaldı-
ğını, 2'sinin ise yenildiğini hatırlatan Tek-
nik Direktör Sait Karafırtıanalar,
"Kaybetmemize rağmen düşme hattının
2 basamak üzerindeki yerimizi koruduk.
Giresunspor maçını oynanmamış sayıp,
Göztepe derbisine odaklanalım" diye ko-
nuştu. Tehlike hattındaki rakiplerinin bu
hafta da birbirinden güçlü rakiplerle kar-
şılaşacağını belirten tecrübeli teknik
adam, "Biz de şampiyonluk mücadelesi
veren Göztepe'ye konuk olacağız. Zor bir
maç olacak. Ancak kazanıp yeni bir seri
başlatmak için elimizden geleni yapaca-
ğız" dedi.

HAZIRLIKLAR DÜN YAPILAN
ANTRENMAN İLE DEVAM ETTİ

Bu arada Manisaspor, dün Tarık Almış
Spor Tesislerinde yaptığı antrenmanla
hazırlıklarını sürdürdü.

Siyah Beyazlı ekipte dizinde ağrıları
bulunan Daniel Dimov, antrenmanda yer
almazken İsmail Haktan Odabaşı, Metin
Yüksel ve Erman Bulucu takımla birlikte
çalışmada yer aldılar. Cumartesi günü
deplasmanda konuk olacağı Göztepe ma-
çında sahadan 3 puanla ayrılmanın he-
saplarını yapan Manisaspor’da kart
cezalısı olan Dimov dışında eksik bulun-
muyor. Manisaspor’da Göztepe maçının
hazırlıkları bugün yapılacak olan antren-
manla devam edecek.

Hafta sonunda Manisa 19 Mayıs
Stadı’nda konuk ettiği Giresunspor’a 2-1
mağlup olarak son haftalarda yakaladığı
çıkışı sürdüremeyen Manisaspor’da ara
transfer döneminde takıma kazandırılan
Hüseyin Tok’un şu ana kadar değil forma
giymesi 18 kişilik maç kadrosuna bile
alınmaması kafalarda soru işareti bıraktı.
2008-2013 yılları arasında Manisaspor
formasını başarıyla terleten tecrübeli de-
fans oyuncusu daha sonra Başakşehir’in
yolunu tutmuştu.

SEZON SONUNA KADAR
ANLAŞMA SAĞLANDI

Son yıllarda yaşadığı sakatlıklar ne-
deniyle eski performansından uzak kalan
Hüseyin Tok, ligin ilk yarısında ise Balı-
kesirspor’da sadece 1 maçta forma giy-
mişti. Son 4 yılda ise 3 farklı kulüpte
sadece 48 maçta sahaya çıkan Hüseyin
Tok’un şu ana kadar Manisaspor’da maç
kadrosuna bile alınmaması kafalarda
soru işareti bıraktı.

KAPTAN NURİ NEDEN GİTTİ
Geçtiğimiz sezon Manisaspor’un Spor

Toto 2. Ligde yaşadığı şampiyonlukta
büyük katkısı olan ve defansın adeta
vazgeçilmez ismi olan kaptan Nuri Ter-
liksiz, bu sezonda ilk haftalarda takımın
banko ismiydi. Hiçbir sakatlığı bulunma-
yan ve düşüş içerisinde olan Hüseyin
Tok’tan çok daha fazla forma giyen kap-
tan Nuri’nin Başkan Abdullah Mergen ile
yaşadığı sıkıntılar futbol kamuoyunda
uzun süre konuşulmuştu. Manisaspor’da
takım kaptanlığı döneminde her zaman
takım arkadaşlarının haklarını sonuna
kadar savunan kaptan Nuri Terliksiz şu
anda alt yapıda çalışmalarını sürdürüyor.

HENÜZ HAZIR DEĞİL
Manisaspor’da ara transfer döne-

minde takıma kazandırılan futbolcular-
dan İsmail Haktan Odabaşı, Gökhan
Sazdağı, Billal Sebaihi, Slavko Perovic,
Fahri Akyol, Umut Gündoğan, Nikola
Mikic forma şansı bulurken yedek kaleci
Emrah Tuncel ile birlikte sadece Hüseyin
Tok şu ana kadar Siyah Beyazlı formayı
giyme şansı yakalayamadı.

Emrah Tuncel, Manisaspor’da maç

kadrosuna alınırken Hüseyin Tok ise şu
ana kadar Teknik Direktör Sait Karafırtı-
nalar tarafından maç kadrosuna dahi
alınmadı. Göztepe maçı öncesinde kart
cezalısı olan Daniel Dimov’un yoklu-
ğunda ise Teknik Direktör Sait Karafırtı-
nılar, Ümit Yasin Arslan’a defansta forma
şansı vermeye hazırlanıyor. Hüseyin Tok
ise şu anda form olarak forma giymeye
henüz hazır değil.

MANİSASPOR TESELLİ BULDU
TFF 1'inci Lig'in 21'inci haftasında

kendi sahasında Giresunspor'a 2-1 mağ-
lup olarak 5 maç sonra yenilmenin üzün-
tüsünü yaşayan Manisaspor, ateş
hattındaki rakiplerinin de takılmasıyla
teselli buldu. Haftanın ilk antrenmanı ön-
cesi futbolcularıyla yaptığı toplantıda
kendileriyle birlikte tehlikeli bölgede yer
alan 6 takımdan 4'ünün berabere kaldı-
ğını, 2'sinin ise yenildiğini hatırlatan Tek-
nik Direktör Sait Karafırtıanalar,
"Kaybetmemize rağmen düşme hattının
2 basamak üzerindeki yerimizi koruduk.
Giresunspor maçını oynanmamış sayıp,
Göztepe derbisine odaklanalım" diye ko-
nuştu. Tehlike hattındaki rakiplerinin bu
hafta da birbirinden güçlü rakiplerle kar-
şılaşacağını belirten tecrübeli teknik
adam, "Biz de şampiyonluk mücadelesi
veren Göztepe'ye konuk olacağız. Zor bir
maç olacak. Ancak kazanıp yeni bir seri
başlatmak için elimizden geleni yapaca-
ğız" dedi.

HAZIRLIKLAR DÜN YAPILAN
ANTRENMAN İLE DEVAM ETTİ

Bu arada Manisaspor, dün Tarık Almış
Spor Tesislerinde yaptığı antrenmanla
hazırlıklarını sürdürdü.

Siyah Beyazlı ekipte dizinde ağrıları
bulunan Daniel Dimov, antrenmanda yer
almazken İsmail Haktan Odabaşı, Metin
Yüksel ve Erman Bulucu takımla birlikte
çalışmada yer aldılar. Cumartesi günü
deplasmanda konuk olacağı Göztepe ma-
çında sahadan 3 puanla ayrılmanın he-
saplarını yapan Manisaspor’da kart
cezalısı olan Dimov dışında eksik bulun-
muyor. Manisaspor’da Göztepe maçının
hazırlıkları bugün yapılacak olan antren-
manla devam edecek.

Hafta sonunda Manisa 19 Mayıs
Stadı’nda konuk ettiği Giresunspor’a 2-1
mağlup olarak son haftalarda yakaladığı
çıkışı sürdüremeyen Manisaspor’da ara
transfer döneminde takıma kazandırılan
Hüseyin Tok’un şu ana kadar değil forma
giymesi 18 kişilik maç kadrosuna bile
alınmaması kafalarda soru işareti bıraktı.
2008-2013 yılları arasında Manisaspor
formasını başarıyla terleten tecrübeli de-
fans oyuncusu daha sonra Başakşehir’in
yolunu tutmuştu.

SEZON SONUNA KADAR
ANLAŞMA SAĞLANDI

Son yıllarda yaşadığı sakatlıklar ne-
deniyle eski performansından uzak kalan
Hüseyin Tok, ligin ilk yarısında ise Balı-
kesirspor’da sadece 1 maçta forma giy-
mişti. Son 4 yılda ise 3 farklı kulüpte
sadece 48 maçta sahaya çıkan Hüseyin
Tok’un şu ana kadar Manisaspor’da maç
kadrosuna bile alınmaması kafalarda
soru işareti bıraktı.

KAPTAN NURİ NEDEN GİTTİ
Geçtiğimiz sezon Manisaspor’un Spor

Toto 2. Ligde yaşadığı şampiyonlukta
büyük katkısı olan ve defansın adeta
vazgeçilmez ismi olan kaptan Nuri Ter-
liksiz, bu sezonda ilk haftalarda takımın
banko ismiydi. Hiçbir sakatlığı bulunma-
yan ve düşüş içerisinde olan Hüseyin
Tok’tan çok daha fazla forma giyen kap-
tan Nuri’nin Başkan Abdullah Mergen ile
yaşadığı sıkıntılar futbol kamuoyunda
uzun süre konuşulmuştu. Manisaspor’da
takım kaptanlığı döneminde her zaman
takım arkadaşlarının haklarını sonuna
kadar savunan kaptan Nuri Terliksiz şu
anda alt yapıda çalışmalarını sürdürüyor.
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TECRÜBELİ FUTBOLCU ARA TRANSFER DÖNEMİNDE

TAKIMA KAZANDIRILMIŞTI. DEVRE ARASINDA ALINAN

FUTBOLCULARDAN KALECİ EMRAH TUNCEL İLE

BİRLİKTE SADECE HÜSEYİN TOK, FORMA GİYMEDİ

Manisaspor formasını 2008-2013 yılları arasında başarıyla terleten Hüseyin
Tok, ara transfer döneminde yeniden yuvaya dönmüştü. Ligin ilk yarısında

Balıkesirspor formasını sadece 1 maçta giyen Hüseyin Tok, son dört yılda ise
3 farklı kulüpte 48 maçta sahaya çıkmıştı. ŞİMDİ MANİSASPOR YÖNETİMİNE

SORUYORUZ ? NEDEN KAPTAN NURİ’Yİ KADRO DIŞI BIRAKTINIZ!


